
Proces-verbal 
incheiat in  gedinta ordinar3 a Consiliului 

General al ~unicibiului Bucuregti din data 
de 20 decembrie 201 1, orele 13.00 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill al cl3dirii 
Prim3riei Municipiului Bucuregti la care au participat 51 din cei 55 
de consilieri. 

La gedint3 au participat urm3torii: domnul profesor doctor 

S Sorin Mircea Oprescu - Primar General al Municipiului Bucuregti, 
domnul Mihai Cristian At3n3soaei - Prefect al Municipiului 
Bucuregti, domnul Tudor Toma - Secretar General al Municipiului 
Bucuregti. 

Au fost invitati s3 participe directorii din cadrul aparatului de 
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucuregti gi mass 
- media. 

La gedint3 au fost absenfi urm3torii: Mih3ilescu Ion Bogdan, 
Purc3rea Sorin, Raicu Mircea Cristian, Stan Nicugor. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Bun3 ziua doamnelor gi domnlor, voi da citire unor note, i n  

atentia Consiliului General al Municipiului Bucuregti. 
Prin adresa nr. 33625/A.S./12.12.2011 inregistrat3 la DATJ 

jG '. 
sub nr. 432611 5.12.201 1, Directia Juridic ne-a transmis cererea 
doamnei Dragoteanu Maria Daniela prin care solicit3 punerea in  ." 
executare a deciziei civile nr. 44111 5.02.201 0 pronuntat3 i n  
dosarul nr. 4321 5/3/2008 de Curtea de Apel Bucuregti sec'tia a Vlll 
a Contencios Administrativ, prin care s-a admis actiunea acesteia 
gi s-a dispus obligarea parstilor-intimati s3 solutioneze cererea din 
data de 14.04.2008, avand ca obiect aprobare PUZ privind 
imobilele proprietatea reclamantei situate in  Bucuregti, str. Buzegti 
nr. 57-59, sector 1 gi pe str. Dr. Sergiu nr. 4-8, sector 1, in  termen 
de 60 de zile de la data prezentei hot3rit-i. De asemenea intiniatii- 
par3ti au fost obligati la plata unor daune corr~inatorii de 30 lei/zi de 
intarhere , p ing la executarea prezentei hot&&-i. 

Facem precizarea c3 pr sus mentionat nu se 
afl3 in  evidentele DATJ. 

Prin adresa r~r .  104 nregistratii la Directia 
Asistenti Teh /09.12.2011, doamna = 



Dobrescu Elisabeta prin reprezentatul sau legal, Societatea Civil3 
de Avocati Vl8doiu gi Asociatii, a formulat plingere prealabili 
impotriva 'Hotaririi C.G.M.B. nr. 26912000 privind aprobarea 
Planului Urbanistic General. ,. 

In motivarea plingerii, contestatarul sustine ca terenul aflat 
i n  proprietatea sa, situat la adresa din str. Giuseppe Verdi nr. 2 
bis, sector 2, Bucuregti, a fost incadrat eronat in  U.T.R. V l a  gi 
solicits reincadrarea suprafetei de 1 I .897 rnp, mai sus meflio~iatS, 
'intr-o unitate teritorials de referinti, conform destinatiei concrete a 
terenului, pentru a-i permite exercitarea dreptului de proprietate, 
conform legii. 

Prin adresa rlr. A.DIS.M.120404, 26691P125.11.2011, 
inregistrats la DATJ sub nr. 427211 2.12.201 1, lnstitutia Prefectului 
Municipiului Bucuregti ne aduce la cunogtints cB motivele de 

C nelegalitate invocate in  cadrul actiunii in  anulare a Hotirir i i  
C.G. M.B. nr. 17111 9.07.201 0, adoptat3 de Consiliul General al 
Municipiului Bucuregti pentru aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
- B-dul Bucuregtii Noi nr. 43, sector 1, au fost inl%turate, actiunea 
in  anulare r imin ind,  astfel, far8 obiect. 

Prin adresa nr. 1237111.1.105.12.2011, inregistrats la DATJ 
sub nr. 4~172106.12.2011 domnul consilier lvancu lonel de la 
Aparatul Permanent al CGMB ne aduce la cunogtints c3 prin 
Decizia civil8 nr. 3055124.1 1.201 1 irevocabili pronuntat8 de 
Curtea de Apel Bucuregti - Sectia a Vlll a ~ohtencios 
Administrativ gi Fiscal, i n  dosarul nr. 123711312009 , instanta de 
judecats a obligat p i r i j i i  Consiliul General al ~un ic ib iu~u i  
B~~curegti gi Municipiul Bucuregti s i  atribuie reclamantului 
Tomescu Grigore in proprietate, far8 plats, un loc de veci intr-unul 

t '  din ciniitirele aflate pe teritoriul Murricipiului Bucuregti, obligind 
totodats, paritii Consiliul General al Municipiului Bucuregti gi 
Municipiul Bucuregti la plata a 300 lei cheltuieli de judecats citre 
reclamantul Tomescu Grigore. 

Domnul Mateeascu George Daniel a formulat o sesizare 
adresat5 institutiei Prefectului Municipiului Bucuregti, unde a fost 
inregistrats sub nr. 1943112011 gi transmiss la primaria 
rnunicipiului Bucuregti gi la DATJ sub nr. 413812011 prin care 
solicits verificarea legalitstii hot8ririi C.G.M.B. nr. 2381201 0 privind 
aprobarea schimbului de terenuri intre Municipiul Bucure~ti gi 
Uniunea de Conferinte a Bisericii Cregtine Adventiste de Ziua a 
Saptea, in  vederea Matei Basarab, sector 3, 

i s-a creat un 
apartamentul 

s 



proprietate personala gi prin transformarea zonei de protectie a bl. 
L112 intr-un teren viran. 

Prin adresa nr. 1048460114.12.2011 inregistrat3 la DATJ sub 
nr. 433911 6.12.201 1 domnul Pavel Daniel ne aduce la cunogtints 
c3 prin Hotararea C.G.M.B. 24212005 privind aprobarea 
documentelor obligatorii, procedurilor gi a criteriilor de Tntocmire a 
listei privind atribuirea de spatii cu alta destinatie decat aceea de 
locuinfa beneficiarilor prevederilor legii recunogtintei fats de eroii- 
martiri gi luptitorii care au contribuit la victoria revolutiei romane 
din decembrie 1989 i-au fost OncSlcate anumite drepturi in  calitate 
de beneficiar al prevederilor Legii 34112004 privind recunogBtinta 
fat3 de eroii martiri gi lupt3torii care au contribuit la Victoria 
~bvolut iei RomSne din Decem brie 1989. 

Prin adresa nr. 63130.11.2011, inregistrat2 la Cabinet 
Secretar General sub nr. 4548/05.12.2011 gi la DATJ sub nr. 
41 731201 1 Sindicatul Lacuri, Parcuri gi Agrement Bucuregti a 
formulat plsngere prealabil3 impotriva HotSrSrii C.G. M. B. nr. 
219128.1 1.201 I privind aprobarea bugetului Municipiului Bucuregti, 
deoarece nu s-au prev3zut bani pentru alocatia de hrana pentru 
personalul navigant din cadrul ALPAB, drepturi prev3zute i n  
legislatia i n  vigoare. 

Prin adresa nr. 1047289108.12.2011 Tnregistrata la DATJ 
sub nr. 428411 3.12.201 1 domnul Roman Marian gi doamna Roman 
Maria au formulat plangere prealabila prin care solicit3 adoptarea 
de catre Consiliul General al Municipiului Bucuregti a unei hotarari 
de aprobare a Planului Urbanistic Zonal Str. Heliului -Str. Biharia - 
Str. Cantonului sector 1. 

Prin adresa inregistrat3 la Cabinet Secretar General cu nr. 
t ' 4578/6/06.12.2011 gi la Directia Asistent3 Tehnic3 gi Juridic3 cu 

nr. 4220/08.12.2011, S.C. SOCERAM S.A. ne aduce la cunogtints 
faptul cB la data de 7 octombrie 2010 a transmis Directiei pentru 
Culturi, Culte gi Patrimorliul Cultural National a Municipiului 
Bucuregti ingtiintarea privind intentia de vanzare a imobilului 
monument istoric, situat in  Bd. I.C. BrStianu nr. 10, sector 3, 
Bucuregti. 

De asemenea, in  adresi societatea comerciala mentioneaza 
c i  li s-a adus la cuno9tint3 faptul c3 Primaria Municipiului 
Bucure$ti, ca urmare a analizei efectuate de catre Corrlisia de 
analiz3 a solicitBrilor privind exercitarea dreptului de preemtiune, a 
decis exercitarea dre 
achizitionarea irnobilulu 



Bucuresti, comunic8ndu-le in  acest sens decizia Primiriei 
Municipiului Bucuregti. 

Societatea comerciala la data de 13 iulie 201 1 a inregistrat la 
Tribunalul Bucuresti, dosarul nr. 53401/31201 I prin care a solicitat 
instantei sB pronunte o hotBr8re judecBtoreascB care sB tinB loc de 
contract de vinzare-cumparare cu privire la imobilul mai sus- 
mentionat gi totodat8, sB oblige PrimBria Municipiului Bucuregti la 
plata sumei de 7.500.000 euro, reprezkntPnd prep1 vSnzBrii 
imobilului, cu termen de judecatB la data de 8 decembrie 201 1 . . . . . . 

.. .... In mod normal ar fi trebuit s8 aveti un proiect de 
hotBr8re prin care sB vB pronuntati dacq sunteti de acord cu 
achizitionarea acestui imobil sau nu. (Sunt de acord cu 
dumneavoastr8. Nu l-ati exercitat. imi pelmiteti sB termin? ... .. . 
tocmai de aceea vi le citesc. Este pretl(l la care proprietarul, 
probabil a vrut s i  vPndB, iar noi am considerat.. . . . . ..sunt de acord 
cu dumneavoastra. De aceea vi-l aduc la cunogtint8, ca sB gti!i 

. . . ... i n  adresB se mentioneazg cB i n  prezent PrimBria 
Municipiului Bucuregti nu a intreprins nicio m8surB concrete in  
vederea perfectBrii contractu lui de v8nzare f cumpBrare CIA privire 
la imobilul mai sus mentionat gi cu pri,vire la plata pretului 
gener8nd astfel prejudicii substantiale societptii. 

TotodatB, societatea comerciali considers cB prin 
exercitarea cu rea - credintB a dreptului de preemtiune prevBzut 
de Legea nr. 42212001 PrimBria ~ u n i c i ~ i u l u i  Bucuregti a produs 

4 acesteia un prejudiciu de 5 milioane euro care ar trebui suportat de 
cBtre institutie in solidar cu persoanele care se fac vinovate de 
acest abuz. ~ 

AvPnd in vedere cele prezentate mai dus, precum ~i faptul cB 
la data de 22 septembrie 201 1 $i respectiv 26 septernbrie 201 1 au 
avut loc douB gedinte de negociere a (retului de vPnzare a 
imobilului, in  care s-a convenit, la propunerea reprezentantilor, 
membri ai Comisiei numitB prin Dispozitia ~rimarului General nr. 
35211 8.03.201 1, reducerea pretului ofertat cu 10% gi incheierea 
formalitatilor privind achizitionarea imobilului p8na la data de 8 
decembrie 201 1, societatea consider3 cB Primaria Municipiului 

/-- - -1 
Bucuregti nu in ten \ ioneaz~~ iper r fe~~eze  , . Contractul de vPnzare- 
cumpBrare gi sB abuziv dreptul de 



preemtiune, ceea ce indreptitegte pe a~ceasta si-gi continue 
demersurile in  dosarul nr. 53401/3/2011 aflat pe rolul Tribunalului 
Bucuregti gi i n  plus s i  introduci a noui  cerere de chemare i n  
judecati prin care vor solicita instantei sb decidi cu privire la 
cuantumul prejudiciului suferit de citre societate. 

De asemenea, societatea mentionea!i c i  i n  cazul in  care 
I 

vor considera necesar vor formula gi plikgeri penale impotriva 
persoanelor care se fac vinovate de abut de drept ~i abuz in  
serviciu. ~ 

V i  rog sB imi dati procesul verbal al ul'fimei gedinte. 
Rog secretariatul tehnic s i  imi comunice prezenta. In  sal i  

sunt prezenti 45 de consilieri. 
Supun la vot procesul verbal incheiat In gedinta de indati  a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti din 12 decembrie 
2011. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi? 0 voturi, 
abiineri? 2 voturi (Popescu C., Scarlat H.). ~ 

La ora 13.57 a venit in  sala de Consiliu don-~nul consilier 
Prioteasa Doru. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cil in 
Buna ziua, bine ati venit la gedinfa ordinara a Consiliului 

General al Municipiului Bucuregti, data de 20 decembrie 201 1. 
Tnainte de a intra pe ordinea de zi, am s i  dau citire cererilor 

de luare la cuvint pe care le vom aproba sau nu prin vot. 
Deja se aduni foarte multe, va trebui s i  facem o 

(. 
discriminare. Cred cB s-a Tnteles gregit idorinta noastri de a 
discuta cu cetitenii, dumnealor ar trebui sZi meargi mai in t i i  i n  
comisii gi dupi  aceea s i  vini in fata plenului in  anumite situatii. 

Le dau citire, dar rugimintea pentru toti petentii este ca intei 
s i  se adreseze comisiilor Consiliului ~ e n e r a l  gi ulterior, in  urma 
analizei comisiei, sB vina in  fata plenului, Ipentru c i  sau adunat 
foarte niulte. 

Doamna Sofica Marin este in  sag? Nu este. 
Domnul Gherdan Dumitru, este vicepregedinte al Sindicatului 

Forum din Administratia Public& ~urr~nealu i  Ti reprezinti o parte 
dintre salariatii din cadrul Primiriei Muqicipiului Bucure~ti ~i 
doregte s& se exprime in fata dumneavoastrs pentru a face 
cunoscuti Consiliului ~ene ra l  situatia salariz3r1i personalului 
angajat al Municipiului 

cC 



Cine este pentru ca domnul Gherdan sB se poat8 adresa 
Consiliului General la inceputul gedintei? majoritate de voturi, 
impotrivs? 0 voturi, abtineri? 2 vo t~~ r i  (Dinc8 D., Gaf-Deac I.). 

Domnul Gherdan am s8 v8 rog sB ri i$~neti i n  sal8, vB puteti 
adresa trei minute, la inceputul gedintei, ~ d n s i ~ i u ~ u i  General. 

Domnul Edu Adrian este in  sala? Nu este. 
Doamna Morogan Viorica, s-a mai adresat Consiliului 

General in  repetate rlnduri. Doamna ne infdrmeaza cB vis-a-vis de 
situatia locativ8 a dumneaei in  continuare nu s-a intamplat nimic. 

' Domnul Rausse Victor, doregte s8 i a  cuvlntul la punctul 19 
pe ordinea de zi, referitor la .,Prelungirea Planului General de 
Urbanism pe anul2000". 

VB propun ca domnul Rausse, s8l ia cuvlntul inaintea 
punctului respectiv. Dumnealui, reprezints sernnatarii referatului de 

General inainte de punctul4 pe ordinea de zi. 
Domnul Stan Eugen gi domnul ~ a b r / e l  Pavel sunt i n  sal8? 

oponent8 pentru ,,Penetral;ia Splaiul lnddpendentei - Ciurel - 
Autostrada Bucuregti - Pitegti". Am sH i l  rag s8 se incadreze in  
cele trei minute. Nu, aici este vorba de  PUG^. 

Cine este pentru? 26 de voturi, impotrivB? 0 voturi, abtineri? 

Sunteti prezent? Dumneavoastr8 doriti sB v8 adresati Consiliului 
General pentru a aduce multumiri, pentru felul i n  care s-a rezolvat 
situatia dumneavoastr8. i n  sfargit gi o veste ~bunB. 

V8 propun s5 Ti acord8m cuviintul domnului Stan Eugen la 

2 voturi ( Stan I., Dr8ghici A.). 
La ora 14.05 a venit i n  sala de 

PZiduraru Alexandru. 
Consiliu domnul consilier 

Doanina Mielut8 Mariana .. .  ... .... Aici avem o cerere de la o 
companie, dar nu este semnats de nimeni. The River View, nu 
~ t i u  dac8 este cineva de la aceastB companie prezent in  sals. Este 

Domnul Rausse, puteti s8 vB exprimati i n  fata Consiliului 

inceputul gedintei. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, 

abtineri? 0 voturi. 

o cerere nesemnat8, motiv pentru care oricet de celebru ar fi 

impotrivi? 0 voturi, 

Domnul Stan vB puteti adresa qonsiliului General la 
inceputul gedintei. 

Domnul Neder Marin, este i n  sala? Nu este. 

domnul de la aceast8 companie, 'il rog s2 semneze cererea pe 
viitor. 

Da doamn8, Faptul c8 ati pus o 
gtampili gi o Aici nu ne batem 

/' 
4 

d 
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joc unii de alfii, veniti data viitoare direct la Comisia de urbanism. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Doamnelor gi domnilor consilieri vH rog sH fiti de 

acord cu introducerea pe ordinea a dou i  
proiecte. 

Proiect de hotSr2re privind 

Va mulfumesc. 
Doamna Ligia ... . Exist3 o doanina Ligia in  sala? 

Dumneavoastra suntefi? Cum v9 cheama? ~ h e o r ~ h e ?  
Doamna Gheorghe Ligia ar dori sk ia cuv2ntul i n  fata 

al sectorului 6 de a hotari asupra asocierii cu Asociatia Ham & 

Consiliului General Tnaintea punctului de la 
Diligentei. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, 
Deac I.), aba{ineri? 0 voturi. 

nuniarul 25, PUZ Str. 

Tmpotriva? 1 vot (Gaf- 

Transporturilor gi Infrastructurii, inregistrat la Cabinet Secretar 
General gi la Directia de Asistent3 TehnicS gi Juridic6 in  vederea 
analizsrii gi intocmirii unui proiect de hotirdre privind deseninarea 
reprezentantului C.G.M.B. in  Consiliul de conducere I al Autoritatii 
Metropolitane de Transpo . -curq$ti. I 

Cl . i 
. * I '  

- .  

f, Miau in vederea irnplernentarii proiectului 
fHra stap5n11 

Domnul Ghit3 Nicolae Dinu este in  salB? Dumnealui doregte 
s3 se adreseze Consiliului General pentru aprobarea unui PUD in  
Str. Mircea Vulcanescu nr. 43. Este pe ordinea de zi? 

Domnul Ghit3 aveti vreun punct pe drdinea de zi, prezentat 
astBzi pentru care doriti s3 vorbiti? Da, proiectul cu numSrul 21. 

Durnnealui doreSte sB ia cuvlntul inaintea punctul num6rul 

,,Adipost pentru csir~ii 

21. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Cu asta am inchis acest subiect. 
DacH vis-a-vis de ordinea de 

amendamente sau complet3ri? 

Va spun doar dous vorbe. Este terenul doamnei, intr-o 
suprafati de 4800 mp. Este situat la malgine de Bucuregti, i n  
Chitila, in  zona sectorului 6. Primarul Sectorului 6 in  principiu este 
de acord $i ca urmare s-a nsscut acest proiect, la rugamintea 
doamnei care pune la dispozitie acest teren.1 

Al doilea proiect de hotar2re este la solicitarea Mir~isterului 

VmpotrivG? 0 voturi, 

zi prezentati, aveti 



V3 rog s3 fiti de acord cu introducerea acestor dou3 proiecte pe 
ordinea de zi suplimentari pentru a lua i t l  discutie gi a vota. Va 
multumesc. 

Domnul presedinte de sedinti M u r ~  ~ h l i n  
La cererea mai multor . .. .. . . Da domn$l Dinc3, v i  rog 

Domnul consilier Dinc3 Dumitru 
Domnule Primar General, am rugdmintea la dumneavoastri, 

de a fi de acord, ca pe ordinea de zi sdplimentari de azi, s3 
introduceti un proiect pe care I-am realizatimpreun3 cu cei de la 
Directia spatiu Locativ gi cu alt3 Destinati~ in  vederea rezolv3rii 
unor probleme legate de atribuirea de spatii comerciale pentru 
revolutionari. 

Atentie, eu imi fac decat datoria. 11 r o l  pe domnul Primar sd 
i l  introducem pe ordinea de zi, iar acordul sau non acordul 
dumneavoas-tr3, v i  intereseazi direct gi personal. 

Pentru c3 astizi este o zi special3 domnule Primar General, 
gi domnule Pregedinte de gedinti, este o zi special2 prin 
excelenti. inceplnd cu data de 17 decembrie gi pan3 in  data de 
23 decehbrie se comemoreazi mocii din ~evolutia din Decembrie 
1989. M3 agteptam ca o institutie du prestigiul Primiriei 
Municipiului Bucuregti la inceputul gedintei b i  se intoneze imnul gi 
s i  p3str3m un moment de reculegere. Tt8ta lucru puteam s3 
facem pentru acegti oameni. Am luat legitura ce cei care se ocup3 
de audio video. Au spus c i  nu au lmnu/ Romlniei. Pentru c i  
institutia nu este capabili de o asemenea initiativi, v3 propun un 
moment de reculegere, stimati colegi, pentru cei care gi-au dat 
vista in  Decembrie 1989, pentru democratic! 

La ora 14.20 a venit On sala de Consiliu doamna Cruceanu 
Elena gi domnul Giugula Doru Mihai 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Murg ~ k l i n  
V3 rog, un moment de reculegere. ~ 
Domnul consilier Dinci Dumitru 
V i  multumesc. Stimati colegi, pentru c3 inc3 odati revin cu 

aceeagi tem3. Institutia nu a fost capabili s 3  organizeze in  mod 
corespunzZitor aceasti gedinti v3 propun s i  clnt3m prima strofi 
din lmnul Rom8niei: 

Degteapt3-te 
Din somnul 

I -  ' 

- 
- 

-- 



i n  care te-adincirl 
Barbarii de tirani 
Barbarii de tirani, 
Acum ori niciodati 
Croiegte-ti alt3 soart3 
La care s3 se inchine 
$i cruzii t3i du~mani 
Si cruzii t i i  duqmani, 
V i  multumesc. 
A fost lrr~nul Rominiei, nu a fost i m n ~  
Domnule Primar, daci  suntefi de ac 

intre pe ordinea de zi gi s l  vedem in  ce m3 

Ungariei. 
~ r d  ca acest proiect s3 
u r i  ... . . .  

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Murg ~ & l i n  
Am s i  i l  rog pe domnul Stan, liderul grupului PSD. 

Domnul Primar General Sorin Mircea 0prescu 
Doua cuvinte vreau s l  v l  spun des'pre acest proiect. Era 

vorba de trecerea din administrarea sec'/orului 5, fosta piat3, 
pentru c i  acolo nu mai functioneaz3 nici 1.m fel de piati, 'la 
intersectia B-dului G hencea cu Drumul Serii i inceputul 
~ntiaerihne. Era vorba de a transfornia dcea fosti  piati, intr-o 
serie intreagi de magazine din acestea m'ici, shop-uri, cum vreti 
s3 le spuneti. La prima cercetare, la fata locului, in  jur de dou3 
sute gi ceva de locante pentru a putea s3 primeasca conform 
legislatiei in  vigoare, date prin coniisia PI-ivind drepturile 
revolutionarilor al cirui conducitor este domnul consilier Dinci  
Dumitru, de a primi acest ... ..avind in  vedere c3 18-19 ani prea 
putini au primit din drepturile stipulate dea lungul tirnpului. 

i n  primul r ind  mi s-a spus c i  este un proiect de 213 Ti in  al 
doilea r ind sectorul 5 face precizarea c i  este trecut intr-un plan 
de investitii pentru cine gtie ce . . . . gi atunci i n  aceste conditii, sigur 
eu nu am nimic impotriv3 de a fi trecut pe brdinea de zi, dar stau 
s i  ma intreb ce finalitate avem, daci  deja discutiile incep inainte 

Domnul consilier Stan Ion 

existi un 
proiect aprobat de 5 gi pentru un 
centru agro- deci o piat3 

de a.... 
A 

In principiu nu am nimic irnpotriv3, dar 
spun Ti ceilalti. 

sigur s i  auzim gi ce 



moderna cu tot ce Tnseamns dotgri pentru aceasta activitate gi 
pentru cei care vin din provincie. 

Deci nu putem noi ca gi Consiliu General, s6 lu3m de a un 
sector o piat3 fie ea gi dezafectati, sB o dam pentru revolutionari. 

Vreau sB ii aduc aminte domnului Prlmar gi domnului Dinca 
c i  in anul 2001 in calitatea mea de pregedinte de gedinf8, dupi  
lungi discutii, am dat pentru revolutionari o i;lotirare care suna cam 
aga: circa 220 de spatii, se aloci pentru ~evolutionari prin AFI gi 
prin sectoarele 1-6", nu mai tin minte pe dinafari, adica era vorba 
despre o inventariere ~i tin minte ca la vret$ea respectivi dup i  ce 
am avut lungi discutii cu revolutionarii, sectoarele care aveau 
chiriagi in  anumite spatii.. . .care ficeau dovada c i  respectivii 
chiriagi nu au plitit chiriile gi aveau procese in  instants, acelea sB 
revin6 la PrimBrie gi automat sa se repartizleze catre revolutionari. 
Nu in ultimul rlnd, inclusiv AFI trebuia sa identifice restul de spatii 
gi sB le punem la dispozitia revolu~ionarilor. ~ 

Stiu cB intre timp aceasta hotir lre n u  s-a aplicat, dar in  
acelagi timp mai gtiu c5 nu este nici abrogats. Deci i n  acest sens 
domnul Dinci, daci  nu este abrogati, poate s i  igi producil efecte. 

Ar trebui sB faceti eventual demersuri s6 vedeti de ce nu se 
aplic8. Deci nu putem s i  fim de acord sa introduceti pe ordinea de 
zi pentru c3 este un obiectiv, Piata 13 ~ e ~ t e m b r i e  care tine de 
administratia local3 a sectorului 5 domnule ~ecretar  General, gi nu 
aveti cum s i  'il treceti pe ordinea de zi. I 

Domnul consilier DincS Dumitru ~ 
Bsnuiesc cB inep.(:ia s-ar fi produs in  alta directie nu i n  sensul 

c8 eu vreau sB introduc proiectul acesta. ~ 
(< Deci domnule coleg, vreau sB v5l spun un lucru, at l t  

dun~neavoastrS, cat gi celorlalti colegi consilieri generali gi i n  
special domnului Primar General. Spatii comerciale in  Bucuregti 
sunt mai multe decat ar solicita revolution'arii. Sunt foarte multe 
spatii, numai ca executivul Primariei ~unicipiului Bucure~ti in  
fr-unte cu AFI, aceste spatii le tin pentru micile lor afaceri. Adice 
vreau sB spun c8 aceste spatii sunt date pe gpags, nu gtiu cui, cu 
adresi, cu trimitere gi aSa mai departe, iar revolutionarilor, puteti 
s i  o intrebati aici de fate pe doamna director de la Directia Spatiu 
Locativ gi cu a l t i  Destinatie, c i  au venit niite spatii improprii. Au 
venit spatii care nu existi, de 10 metri, de, 15 metri, de 13 metri. 
Am dreptate doanina director? Deci incS la' acest moment nu am 
reugit s3 rezolvam nici din 800, deci 
pllngerea la DNA nu are puterea, 
capacitatea pi atribuliile ~i pe doamna 



Petragcu, care atunci c ind am trimis un rdyolutionar la dumneaei 
sa i i  dea un teren sG igi construiasci un spatiu locativ, a spus c i  
nu are. Pentru alte persoane are teienuri s i  le dea in  
concesionare. 

Domnule Primar, am rugimintea la dumneavoastr8, incercati 
gi descilciti aceasti problemi pentru c i  acegti oameni mai au 
putin gi mor, majoritatea sunt bitr lni,  au 90. 60 de ani. Cel putin 
s3 'moari gi ei imp8catil cB institutiile statului, Primsria Municipiului 
Bucuregti, le-a inteles of-ul gi au pus in aplicare legea. V5 
multumesc. 

Domnul presedinte de sedinti Murg C1ilin 
Domnule Primar General, fiind gedinti ordinari, am s i  v i  

rog s i  ..... 
i 

Doamna consilier Tapardel Ana ~ ~ a u d i a  
Dragi colegi, avem tot respectul fati, de revolu!ionari ~i de 

contributia pe care au avut-o la faptul c5 avem 20 de ani de 
democratie. Totugi, acest lucru nu inseamni c i  trebuie sB dam 
pimsnt acestor revolu!ionari, pe un tered unde se construiegte 
Piata 13 Septembrie, care este o piat8 de utilitate publici, pentru 
zed de mii daci  nu pentru sute de mii de locuitori din perimetrul gi 
din zona in  care se construiegte aceasti piati. Putem g is i  o a l t i  
solutie, putem s i  analizam situatia. Este clar c i  nu se poate s i  
renuntim la o piat8 care deservegte sute de mii de locuitori ai 
Mur~icipiului Bucuregti pentru cstiva revolutionari. 

Trebuie s i  gisim o a l t i  solutie. Haideti s i  amanam acest 
proiect pentru o a l t i  gedinti gi s i  fie discutat in  comisiile de < specialitate Tnainte. V i  multumesc. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Deci, domnule consilier Dinci, i n  aceste conditii .... c i  de 

aceea au vorbit toti, eu cred c i  aici putem sk stBm gi si3 ne gindini 
i n  a9a fel inci t  votul s i  fie util, nu inutil ~i s i  ne aflam in treabi. 

- A existat o hotgrire la dumneavoastri care viza 286 de 
magazine, shop-uri, m i  rog nu gtiu dac8 aceasta este exprimarea 
corecti, facut in  sectorul 3, pe strada ~ u d o r  Pallady, intr-un spatiu 
dat de citre Primirie. I 

Existi la dosar semniturile celor . . . .a urmagilor lor. Sunt 286 
de vreniea respectivs. 

c i  nu este o solutie. 
Locativ gi cu a l t i  
felul urmitor: sunt 



4025 de magazine care in  anul 2005, situate pe bulevardele 
centrale, au fost lasate pentru 4 ani, date la o serie intreaga de 
oameni care au solicitat, sau societ3ti comerciale. 

La sflrgitul anului 2009 c lnd a expirat perioada pentru care 
au fost atribuite, am constatat urm~torhl lucru: ca 3400 de 
magazine, deci din patru mii $i ceva au fodt vAndute, drept pentru 
care s-a adresat pllngere penala celor tre mii gi ceva de indivizi i care au vAndut o proprietate care nu era a lor, o proprietate cu 
gt-~ilimele. 

Acestea sunt magazinele de pe 
consilier. 

arterele centrale domnule 

in  leggtura cu cele insalubre, niajoritatea au funciionat acolo, 
iar ce s-au reziliat contracte au fost pentru nerespectarea legii. Nu 
a reziliat nimeni niciun contract, dupa cum I-a dus capul pe el c3 

ic trebuie sii i i  rezilieze unuia ?i sZi 'ii dea celuilalt. 
VB rog s3 fiti convins cB ceea ce sa ... !.eu nu exclud faptul c3 

exist3 ?i simpatii, cu ghilimelele de rigoare lcare primesc dacg mai 
au de unde, aceste magazine. Asaltul pe mine, de exemplu a fost 
dat pentru magazinele din Centrul lstlric. Dintr-o sut l  de 
magazine in  Centrul Istoric, optzeci qi opt sunt vlndute pe Legea 
nr. 55012002 de catre sectorul 3, de domnullPrimar NegoitB. 

A? vrea s i  intelegeti foarte bine CZI liimelii nu v3 face o joaca 
de acest gen, ce este ur l t  gi prost irnpingie cgtre revolu!ionari gi 
ceea ce este functionabil este pastrat la syrtar. Eu VZI spun cB nu 
exclud s3 existe gi situatii de acest gen, dar ca sa devina o regul5 
in  Primaria Municipiului Bucureati, sB se prdcedeze in  acest fell m- 
a? indoi. V3 rog s3 va aduceti aminte c3 p l n i  mai acum doi ani 
aceste spatii, impreuna cu spatiile de locuit 

(c serie intreai8 de societZiti. 
erau administrate de o 

Dupe ie~irea la pensie a doamnpi Mihutu, am cerut 
directorului de la AFI sB reintregeascg ayest fond. Judecata cu 
societatile comerciale a durat doi ani, i n  acest moment de la trei 
sectoare, urmlnd ca judecata SZI se termin4 gi pentru celelalte trei. 
S-au adus arhivele fondului locativ inapoi. Noi nu aveam nici pe ce 
sg facem analiza pentru ca toata arhiva fuqese 18sat8, in  urma cu 
11 ani, societ3tilor care au administrat acest fond imobiliar. Anul 
acesta este pentru prima data c6nd chiriile nu sunt incasate. Este 
o problem8 foarte serioasi pentru ca su t venituri la buget. i n  n 2008 an1 mostenit o suma de 68 milioane RON care veneau de 
undeva din urmB, de peste 11 ani, chirii Jeincasate. Din acegtia 
trei sferturi se 
ApZirea un buget ?i 
artificial. 

_ _-- 

pe cine s2 urmaregti. 
.cifra veniturilor in  mod 



Domnul consilier Popescu Costin ~ d r i a n  
Domnul DincB, eu sunt directorul de la Administratia Pietelor 

Sector 5 qi vZI spun cB este pe lista de investitii, s-a fBcut gi proiect 
care este qi plBtit +i urmeazB a se ir/cepe consolidarea gi 
renovarea. 

VB niai spun, cB dacB aceastQ piat i  va f i  date 
revolutionarilor, dumneavoastrB prin acyst act, desfiintati o 
institutie. Administratia Pielelor Sector 

i 
nu mai poate sS 

functioneze decit dacB are cinci piete. Dec', vB propun, ori le luati 
pe toate, ori IBsaa[i-le sB functioneze. 

Le-am scos, le-am gters aceste da.:orii, am comunicat la 

problema. E ca gi cum eu ag lua cu foqa cbva care nu se cuvine. 

Ministerul de Finante, cB nu mai aveam nicio cale de atac. 
Deci, vB rog sZI fiti de acord sB ne impreunB cu 

aceastB locatie, dac i  este intr-adevBr pe investifii dupB 
care sB venim i n  luna ianuarie, dace este de investitii qi 
acolo dangii doresc sZI dezvolte ceva, atun ducem in  altB 
parte. In  schimb v-ag ruga in  paralel sB lucru, i n  
sensul de a accepta aceastB idee pentru c 
Consiliul General, cB niulfi nu accepts 
consilier. Au inceput deja sB intrebe. Nu 
VmpreunB gi de a fi in  nigte shop-uri din 
d o  metri. Asta ar fi bine sd o 
obligatia ca i n  cel mai scurt timp 
locafia. DacB trece gi anul viitor 
o sB putem sB facem nimic pentru 

Domnul consilier DincB Dumitru 
Doninul consilier, sunt consternat 

Nu, nun iau nimic cu foqa, eu nu am fBcut i nu fac altceva decat 
sB imi fac datoria fat5 de congtiinta mea. 

Doninule Primar General, sunteti acord.. . dar doninul 

de felul i n  care pui 

Primar a plecat. 
Domnilor colegi, sunteti de acord cB 

atst a locuintelor, c i t  gi a spatiilor comerciale? 
vorbim? 

in. .. .. existi o mafie, 
Atunci despre ce 

DacB spatii comerciale nu sunt, d a d  indemnizatiile li s-au 
luat, dace locuri'de veci nu li s-au dat, dacB 
luat, dacB toate aceste lucruri nu le mai au, 

medicamentele li s-au 
atunci face.[i intr-un fel 

cu ei. Chemati un pluto i-i in  fafa plutonului gi 
i m  pugcati-i. 

Eu nu am ficut altc demonstrez.. . .. 
- 



Domnul pre~edinte de sedinti Murg 
Nu vreau s i  existe discutii. 

Cil in 

Domnul consilier Dincii Dumitru 
... eu nu am ficut ... ..domnul Scarlat, imi dati voie, cH 

P dumneavoastri c lnd  vorbiti eu nu intervin niciodati. 
Pentru ce am facut eu acest lucru gi entru ce i l  fac? Pentru 

ca iubesc at l t  de mult democratia inc l t  ag fi capabil sii renunt la 
orice, pentru democrafie. Nu ca doninul Sqbastian Liziroiu, care 
a spus cii democratia poate fi puss la conservat. 

Domnule Sebastian Liziroiu, dacf sunteti capabil sB 
transmiteti aga ceva, pentru democratic, pertru c i  noi suntem aici 
acum, pentru ca toate institutiile acestui stat functioneazi i n  regim 
democratic, pentru cB dumneavoastri atil avut posibilitatea sS 
ocupati functia de Consilier Prezidential gi de Ministru al Muncii. 

Domnule Sebastian L8ziiroiul au murit nigte oameni, nigte 
copii nevinova!i, oameni pentru care dumneavoastr3 ar trebui s i  
ingenuncheati gi s i  mergeti de la un capat la altul al Bucureqtiului 
i n  genunchi. 

Rugine s i  v i  fie, pentru mine nu sunteti 
om de nimic, un om care nu are bun simt. 

V i  multuniesc stimati colegi. 

Domnul consilier Scarlat Horia 
Domnul Dinca, imi cer scuze cS nu 

declt un ticalos, un 

sunt in  asentimentul 

I 

dumneavoastri, dar nu cred c i  era moni ntul acum sB ridicati 
aceasti problemg. e lntre noi sunt colegi care au participat pi la Revolutie, care nu 
s-au inghesuit s i  igi cumpere un 
mai tineti minte spiritul anilor 1989, c lnd  am 
ocupat P'iata Universititii nu s-a glndit din oamenii aceea 
c i  dupa 20 de ani vor trebui s3 ocupe Septembrie, s i  fie 
foarte clar. 

Cred c i  i n  aceste momente nu sB aruncati o 
imagine total negativa asupra acelor oameni care nu au ikgit 
pentru magazine, pentru piete, pentru intdrese personale, ci au 
iegit pentru o idee gi pentru a continua o lupti i n  folosul gi pentru 



Domnul pre~edinte de SedintB Murg ~ l ~ l i n  
Am s i  fac gi eu o propunere la ordinba de zi ... . Da domnul 

Dincs, dar vB rog sB fiti scurt, colegii roag3 sB incepem 
gedinta. 

coloana care a ver~it de la Pipera, eram i n  
la televiziune f8ra sS am ginduri ca peste 

Domnul consilier Dinca Dumitru 
Domnul Scarlat, nu sunt eu vinovat pentru Iacunele de 

educatie pe care le ai dumneata. Deci nu synt deloc vinovat. daca 
nu gtiati va spun eu acum. Ceea ce eu cer pentru acegti oameni, h cer SZI fie respectata o lege, Legea nr. 341 I2004 pe care nu am 
cerqit-o nici eu, nici Stan Victor, nici ce/lalti revolutionari. Nu, 
poporul romhn, conducatorii politici de I4 momentul acela, au 
considerat de cuviinta cB pentru sacrificiul nostru din Decembrie 
1989, al celor care au murit gi a celor care ~u fost r8ni!il trebuie sB 
elaboreze qi s i  adopte o lege a recunogti~tei care s3 prevada qi 
niqte drepturi materiale. Dac5 dumneavoastra puneti problema 
aga, imi pare r3u c& sunt coleg cu durnneavoastra. Nu ati inteles 
nimic din exercitiul democratic. 

Eu nu am venit s8 cergesc, nu am venit sa ocup Piata 13 
Septembrie, eu am supus-o atentiei donsi~iu~ui General qi 
Primarului General i n  mod democratic, dombule Scarlat. 

V i  multumesc pentru lacunele pe care le aveti i n  educatie, 
pentru cii m-ati facut sa ma condider niult deasubra 
dumneavoastra. 

clasa a-IX-a gi am stat 
douszeci de ani, poate 

treizeci o sa fie, s i  ne dorim un spatiu lomercial c3 am luptat 
pentru o idee. 1 VG aduc aminte cB au fost mii, chiar ~ i l i o a n e  de romini care 
au iegit i n  strada gi ar trebui sa dam uturor c i te  un spatiu 
comercial. 

a 1 
Imi pare rau, dar de data aceasta aceste momente eu 

cred c5 afi f icut o mare gregeals, at i t  din de vedere moral, 
cat gi politic. VB multumesc. 

Domnul consilier Stan Ion 
Ne dorim s% facem un dialog cu co egul nostru mai tan& 

Scarlat, domnul Dincs, nu a facut decit pl preia o parte din 
problematica care s-a aprobat acum douazeci gi ceva de ani gi nu 
s-a respectat 

Eu am noi am dat-o la 
nivelul Prirnariei, suntem vreo trei de 

\ = 



aici care am fost pe baricade i n  21, 22 .... Nu I-am vBzut la 
coloane in Pipera, dac3 venea la Intercontinental acolo unde am 
fost eu gi DincB i l  vedeam, dar nu asta cont J. ,azB. 

ldeea este domnule Primar General, FB este o hotarare care 
punea la vreniea respectiva i n  legalitate gi i n  drepturi 
revolutionarii. Nu ne mai incalzegte cu nimic cand auzim c8 nigte 
persoane au avut cu chirie nigte magazine gi 

Acele persoane ar trebui chemate in 

Domnul pre~edinte de ~edintB Murg c h i n  
Mai am o propunere, vine de la mai multi colegi, este vorba 

le-au vandut. 
judecata, gi bagate la 

de introducerea punctului de interpelari 
inceputul gedintei. Din pacate avem o 
Polifia LocalB trebuie s6 facem o interpelare. 

Avem trei propuneri: 
0 prima propunere fBcutB de domnu 

Oprescu. 

pugcsrie pentru c3 au vandut nigte spatii c re nu erau ale lor. MB 7 gandesc cB aga ar trebui s5 functioneze legea in  Romania pentru 
cB dacB ai avut un spafiu cu chirie, pe de o barte nu ai platit ani de 
zile .... Atunci este in  regula dacB domqul Primar a spus cB 
persoanele respective ... ..iar eu voiam s3 trecem la ordinea de zi 
domnule pregedinte, ca sB putem sS . . . . 

pe ordinea de zi la 
si'twatie ugor exploziv3 la 

Priniar General Sorin 

Proiect de hotsrare privind lmputernicjrea Consiliului Local al 
sectorului 6 de a hot5ri asupra asocierii cu Asociatia Ham & Miau 
i n  vederea implementsrii proiectului ,,AdBpost 
stiipan" 

pentru cainii far8 

Cine este pentru? majoritate de vqturi, impotriva? 1 vot 
(RBileanu M.), abtineri? 5 voturi ( BBdulescu A., Stan I., Draghici 
A., Giugula D., Tapardel A.). 

Acest proiect de hotsrare a fost introdus pe ordinea de zi 
Data imi permitefi un scurt comentadiu, iat5 ci3 nu Primaria 

Municipiului Bucuregti rezolva problema Ic8inilor vagabonzi, ci 
Primiiriile de Sector, Consiliile Locale de la sectoare gi pans la 
urmg Partidul Democrat Liberal. 

a dornnului 
Scarlat, este 
la proiect de 

hotargre C.G.M.B. i n  
Consiliul de de Transport 
Bucuregti, conform Boagiu. 



Cine este pentru? majoritate de vo t~r i ,  impotrivi? 2 voturi 
(Biidulescu A., Scarlat H.), abtineri? 7 vgturi (Popa M., Giugula 
D., Meran D., PurcBrea S., Alexe F., Grigorescu R., Nitu R.). 

Aceastg autoritate a fost creati prinl Ordonanta Guvernului 
nr. 2112011 i este aprobati prin Hot'rilrea de Guvern nr. 
12041201 1. Din Consiliul de Administratie f l c  parte . . nu gtiu exact 
cilti reprezentanti. .. .Consiliul General are up reprezentant i n  acest 
Consiliu de Administratie gi trebuie numit acest consilier. Domnul 
Crit a fost numit director general. 

A treia propunere este a punctului 
inceputul ordinii de zi. 

Gherdan Dumitru - vicepre~edinte ~iddicatul Forum 
Domnule Vicepi-imar, domnule Pregedinte, domnule Prefect, 

stimate doamne g domni consilieri, sunt vicepre9edintele 
Sindicatului Forum din Administratia Publi d 8 gi avem membrii din 

de interpeliri de la 

mai multe institutii din Municipiul Bucuregt 
Bucuregti, Evidenta Persoanelor sectorul 
sector 3 gi sector 4. 

Cine este pentru? majoritate de votrri, impotrivi? 2 voturi 
(Grigorescu R., Nifu R), abtineri? 3 voturi (Piduraru A., llie P., 
Popescu C.). 

aplicare, s i  
atilt. Este decizia doamnei ministru. 

Supun la fost ea completatg gi 
amendata de dumneavoastri i n  

Cine este pentru? Tmpotrivi? 1 vot 
(Bidulescu A.), abtineri? 1 vot (Popa M.). 

Ordinea de zi a fost adoptats. 
La ora 15.00 a domnul consilier 

Nicorescu V. 
inainte de domnului 

Gherdan D~~mitrl-l. 

: Primgria Municipiului 
3, Taxe gi lmpozite 

Am considerat c i  apropiindu-se sirbatorile gi cunoscut fiind 
getarilor au Cmpiedicat 
Ide munci alte drepturi 

s i  vin s i  v i  spun 
durnneavoastr3 nu n I , ri ci in  special, ca 8i 

artide politice gi consider = 



Domnul presedinte de sedinti Murg Cblin 
Domnul Gherdan, nu faceti declaratii dolitice. 

c i ,  apropo de democratia de care s-a vorbi.: 
din partidele dumneavoastri ar trebui s i  
dumneavoastrs. 

Gherdan Dumitru - vicepresedinte Siidicatul Forum 
Nu fac nicio declaratie politics. 

mai de vreme, cineva 
tin3 cont de pirerile 

Domnul presedinte de sedint3 Murq ~ b l i n  
Spuneti-ne ce doriti. 

Pentru noi este foarte greu sa ajungem acolo gi ca atare 
vreau s i  v i  spun despre haosul di domeniul salarizirii 
bugetarilor. 1 Salariati la primirii de orage, cu salarii de la simplu la 60, 
70% mai mal-i. 

De la institutii i n  care se aplici aleatoriu legislatii muncii. 
Noi la Primiria Municipiului ~ucuregtil nu am vrut gi nu voni 

' foqa niciodati incslcarea unor legi pe domeniul salarizirii. Sunt 
insi,in alte locuri i n  acest orag, in  care institufii similare gi-au 
introdus nigte componente i n  salariu car i i  fac s i  Tgi dubleze 
aproape salal-iile. 

Omul de r ind este fr~~strat gi s i  gtiti c i  apropo de spusele 

omului de rand. 

1 dinainte, in  legiturs cu democratia, omul de rand nu este convins 
cB in  Romania atributele alternantei la re a adus un avantaj 

La ora15.20 a venit i n  sala de doamna consilier 
Zidirescu lonela. 

e. Asta dorim. S i  
itare, fiindcs in  
dreptate au primit 

t oameni care fac 
in-~item scrisori, dar 
mneavoastri. Atat - 



Gherdan Dumitru - vicepresedinte Sir 
Nu puteti s5 ... ... .m8 pregstisem SZI ' 

indiferent c% un director din Primiria MI 
salariul mai mic decit  un vatman. Nu putet 
functionar public care merge i n  insti 
Municipiului Bucure9ti ia 8 milioane pe luni 
acolo.. . .sunt alte chestiuni. 

Eu consider ca oamenii pe care Ti I 

oanieni care au nevoie de procuror i n  spate 

Domnul presedinte de sedintg Murg C 
V3 mul~umesc, domnule Gherdan. 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
Ca o concluzie. Avind Pn vedere cel 

dinainte, rezultg clar: ,jos Guvernul", scurt. 

Domnul presedinte de sedintg Murg C 
V8 multumesc domnul Rizoiu. No corr 

Domnul consilier Gif-Deac loan 
A 

In trecere aga printre randuri, domnul 
pirerea cZi noi am venit aici s3 facem aface 
cred cZi dumneavoastr3 v i  simtiti r%u. Avc 

( cuv&ntul meu de onoare. Veniti, '"e cereti o 
de noi, dupg care ne spune 9i c3 am venit Si 

Vreti s i  vB spun eu afaceri de aici din 
cu 8 milioane? 

Nu va supgrati, dar nu ne jignifi. Eu 
obiectiv8, ca nu putem reglementa noi. P( 
aveti dreptate, dar este o chestiune care 
lege, nu prin hot i r i re de Consiliu. Nu pot si 
din Primgria Sectorului 3 s i  aibg acela$ ! 

Primiria Sectorului 4. Ceea ce ar fi logic, c 
deci ne pierdem vremea. Asta voiam s8 v i  
ne-ati jignit dacg ati spus ce au sustinu 
dut-r~neavoastr~. _ _  - -  + - -  .. 

--- .-z - 

Aicatul Forum 
ichei. Nu puteti sZi fiti 
nicipiului Bucuregti ia 
s3 fiti indiferenti c i  un 
n t i  pentru PrimGria 
, nu puteti fi indiferenti 

?prezint, nu sunt acei 

! spuse de domnul de 

;herdan, $-a exprimat 
,i. Domnul Gherdan eu 
.ti febri  ceva, vg dau 
chestiune care nu tine 
facem afaceri. 

~r imir ie,  de la oamenii 

-am spus o chestiune 
fond dumneavoastrg 

'e reglementeaza prin 
hotZirisc, ca angajatii 

alariu cu angajatii din 
sr nu aici este de'cizia, 
spun. Dumneavoastrg 

colegii, c3 ati spus 

nit s3 votim pe nigte 



Gherdan Durr~itru - vicepresedinte Sin 
Am ficut un ape1 la dumneavoastra.. . . 

Don-~nul presedinte de sedinta Murg C 
Domnul Gherdan, nu v-a dat nimen 

iegiti. Scurt, v i  rog, s i  iegiti din sali. Este 
de boveSti din astea. Schimbati-mi daci  p~ 
o s i  m i  schimbati, deocamdati vise, m i i  b i  

Doamna consilier Tapardel Ana Claud 
Dorr~nule reprezentant al sindicatelor, 

numele grupului PSD, c i  noi niciodata nu at 
ceea ce privegte activitatea noastri sau 
noastri de consilieri generali, mai mult dc 
posibilul s i  reprezentim aga cum putem i~ 
publici gi angajatilor din cadrul Primiriei M 
chiar gi a angajatilor din cadrul celorlalte 
Chiar in  acest an, in  luna ianuarie am reugi 
pe transportul i n  comun pentru angajatii 
Bucuregti. Deci, noi am Tncercat tot posib 
critics in  care se af l i  multi dir~tre angajati 
economie, neputsndu-gi plit i  datoriile, dar c 
reglementa decst prin lege. Nu inteleg situai 
spuneti c i  existi grile diferite de salar~ 
Municipiului Bucure~ti gi poate ar trebui f i i c ~  

(, un audit. 
Poate ar trebui s i  existe un raport al 

s i  analizeze ., aceasta situatie. 
In rest, i n  continuare v i  veti bucura de 

rog s i  ne bucurim gi noi de respectul durr 
Tntotdeauna i-am sustinut pe reprezentan 
angajatii din cadrul municipaliti1;ii gi prim3 
multumesc. 

Dorr~nul consilier Gigula Doru Mihai 
Stimati colegi, este pacat c i  in  

jicatul Forum 

cuvantul. V i  rog sa 
uficient. M-am siturat 
teli. Csnd o sa puteti, 
atule. 

2 
vreau s3 v i  spun in 
1 f3cut nicio afacere in  
legati de activitatea 
cat atst am fiicut tot 
teresele functionarilor 
~nicipiului Bucuregti sji 
primirii de sectoare. 
s i  obtinem gratuitate 

Prim3riei Municipiului 
lull intelegem situatia 
cu salariul niirrim pe 

n picate nu se poate 
a aberanti i n  care imi 
!are intre sectoarele 
un control, sau poate 

Cuqii de Conturi care 

sprijinul nostru, dar v i  
ieavoastri, pentru ca 
ii sindicatelor gi pe 
i lor  de sectoare. Va 

asemenea momente 
discutie, vreau sii vii 
In ieri, mi-a prezentat 
Sonsiliului. S i  vini s i  
in  ceea ce prezinti 



salariatii, grila de salarizare diferiti de la s ctoare, la Capitalii, am 
inteles c3 la sectorul 6 sunt salariile f a f i  de sectorul 3 sau 
capitala. Asta mi-a spus mie ieri. Dar de bici, p l n i  s i  ne spun3 
c3 avem afaceri este un drum foarte lung. 

in  acest sens v i  rag s i  consemn ti i n  procesul verbal 
domnule Pregedinte de gedinti, ca domnul P Gherdan, s i  prezinte 
toate documentele sau toate dovezile care le are despre 
consilierii care fac afaceri in  Primirie. nu, in  termen de 15 
zile s i  fie suspendat din functie gi s i  se din punct de 
vedere disciplinar afirmatiile ficute gi pe s3 punem 
un om capabil care s i  probeze ceea 

Domnul consilier Stan Ion 
Am inteles c i  domnul, reprezinti sindicatee Dac i  vreti un 

numai calomnii. Astfel aflim gi noi c u d  vin calomniile peste 
consilieri gi de unde apar discutiile cii 
consilierii furi. 

~ n i i  consilieri sau toti 

r3spunsl f i r i  indoiali c i  ar foarte bine s3 bxiste un salariu unitar 
la nivel ..... Domnul Gheradn, dumneavoadtri m8 adresani. Ar fi 
ideal s3 fie un salariu unitar la nivel de sectoare, dar trebuie s i  
tineti cont, c i  de exemplu, i n  sectorul 1 sa L! i n  sectorul 6, numarul 
locuitorilor este mult mai mare, obiectiveld care plitesc impozite 
citre autoritiitile locale sunt mult mai multe declt i n  sectorul 5, 
densitatea oamenilor cu venituri medii ~i peste medie este alta gi 
atunci nici salariile nu sunt unitare. I 

Deci asta insearnni c i  ar fi ideal ca fiecare pl-imar s i  poati  
s i  faci  salarii mai mari. 

Cel putin la nivelul Bucuregtiului, hu vreau s i  pllngeti 
directorii care au 8 milioane. Datoriti unbr directori care au 8 
milioane pe la Directia Juridic, care nu s-au Iprezentat prin instante, 
domnule Gherdan, noi consilierii acegtia care vot3m fel de fel de 
proiecte care ni se bags pe g l t  de multe 
probleme cu dorr~nul Costanda. 

ori, am avut gi avem 

De fapt ce am fiicut noi? Nu am vrut s i  dam un parc al 
bucuregtenilor, unui individ. Nu conteazi de unde a venit din 
istorie cum se spune, dar pentru c i  oamerlii de la Juridic nu s-au 
dus in  instanti, noi avem probleme sau probleme. 

Nu i i  mai ciinati c i  nu st6 nimeni dac i  nu face 
vreo mangli. 

pomul 

// . i : i ',<,. 

- - -  



nostru, nu mai vorbiti, c i  nimeni nu face afdceri aici. Ce afaceri se 
fac aici? 

Domnul consilier Nedelcu Costel 
Cred c i  ne-am inflaniat prea niult. D 

ales al functionarilor din aceasti $i noi suntem a l e ~ i  
Si avem responsabilitate in  ales. De fapt 
dumnealui ce a vrut SZI pentru 
functionarii, nu numai 
a cekut, s5 meargi in  
colegilor lor, cu 
oamenii mot- de 
domnul 

om? $i noi suntem aleqi Bi noi culegem informatii din teren ~i ne 
spun oamenii c i  mor de foame. 

Domnul presedinte de sedinti Murg Chlin 
Domnul Nedelcu, prin votul ~onsiliuiui domnul Gherdan a 

putut s5 vorbeasci. 

Domnul consilier Nedelcu Costel 
Eu, nu am spus niciodat5 domnul Sta . Nu am venit s i  pling 1 

directori care ... .aceia care lie bag5 pe noi In procese de pierdem. 
Nu, este vorba de cel care munce$te, c i te  

Domnul presedinte de sedinti Murg Chlin 
Domnul Nedelcu, am dat posibilitatea domnului Gherdan s i  

se exprime. in  ceea ce prive~te cariera dumnealui politici sunt alte 
foruri i n  care se poate exprima pentru decla' atii politice. Am crezut 
c3 vine cu o chestie punctual3 pe care putem s i  o acordim 
sindicatului dumnealui. i 

Mai aveam o luare de cuvint, ce a domnului Stan. Domnul 

10, 12 ore Si prime9te 

Stan a plecat. V8 rog, poftifi. 

Domnul Stan Euge.n- ----. ., . 
enerali, 
voastr' 

doar salariul acela, nimic mai mult. RestuJ poate c5 le ia geful, 
daca sunt alte avantaje. Nu aici este pro lema. Este vorba de 
acest strigit, c i  oamenii mor de foame in  tara aceasta, aceasta 
era problema. I 

suntem aici printr-un 
domnilor consilieri 



Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Murg c h i n  
SBrb3tot-i fericite! V3 mulfurnesc. c aceasta s-au inchis 

lu3rile de cuvant. 7 lntr3m pe punctul interpelgri. Do nule Viceprimar, c3 
executivul i i  datora un r3spuns domnigoar i Tapardel gi dor~nului 
Nedelcu. Un rsspuns punctual la probleme ridicate. Ati primit vreun 
raspuns? 

Era un rgspuns de la Direcfia UtilitAti Publice, de la domnul 
Gheorghiu, am citit procesul verbal. 

C Separat domnul Stan, a cerut un 3spuns de la domnul 
Hreapci. L-ati primit? Nu I-ati primit. Eu I notez s3 vedem cate 
sgptarniini trec. I 

Domnul Pop Romeo, agtepta de la domnul 
Primar General, care este absent, aga . Asta doar c3 
an1 reluat. 

La interpelsri suntem. Nu, in  o s3 v3 aduc 

r3spuns. 

aminte. Trece cam o lun3 intre doua. De d aceasta au fost mai 
scurte. Haideti s3 vedem cam in  cat se poate obtine un 

domnule pregedinte Murg, gi i n  special a do'mnului Primar General, 

Domnul consilier Gaf-Deac loan 
$i eu agtept un r3spuns vis-a-vis de erasa cu al doilea etaj 

din Parcul Tineretului gi vis-a-vis de pdsibi~itatea rugiirnintilor 
fierbinti pe care le adres3m firmei private, care p3zegte parcurile, 
de a & mai merge cu rnagina prin parc, sB nu ne mai calce copiii 

noi impreun3 cu alte cateva zeci de famili 
social3 gi pentru asta suntem aici, pentru a 
dumneavoastt-3 la fel. 

care se plimb3 cu bicicletele, pe acolo. 
M2 bucur c3 este in  sal3 domnul director al Politiei Locale. 

Este o chestiune care a izbucnit i n  ultimele zile gi sigur c3 este 
uSor neplgcut3 pentru noi, care raspunde~ in fata oamer~ilor din 

am obtinut o locuint3 
v3 multumi tuturor. $i 

comunitgtile locale mici pe care le reprezentim. Nepl3cut3, aga 
am gi spus. 

S-a ivit discufia vis-a-vis de acest djtagament c3are. care 
de fapt este o societate comercialg de drept privat, este o firm3 cu 
contract, cu un domn care conduce acest detaSament, ~i vreau s3 
i i  spun domnului director al Politiei Locale ddu3-aspecte:- 

nificatiei Arcului de Triumf, 
13rit acegti domni de la 
Pol'itiei Locale 



Acest Arc de Triumf, a fost constru'it pentru a comemora 
participarea Romhniei la Primul Rizboi dondial gi a comemora 
faptul c i  dup i  acest Rizboi Mondial, c8a mai mare parte a 
teritoriilor Romaniei s-au regisit reunite. 

0 a doua chestiune este urmitoarea: Dac i  vom permite 

noastre, 
oficiale gi bineinteles gi de a 

Am inteles de 
de presi ca acegti cetiteni care se afl5 relatie comercialS cu 
patronul lor dau gi amenzi. Chestiune ne duce spre o 
panta gtiintifico-fantastici. Dac i  in  municipiul 
nostru, pretind a fi oficiali gi dau gi 
care au fost amendati ar trebui s3 
vad i  dac i  au fost amendati de 

date de cine nu avea calitatea s i  le dea. 

acesta este domnul care participi la ~I laret .  Am inteles c i  
dumnealui ar fi cel care este patronul, sau oerecum gef, dar v i d  c i  
este echipat i n  uniformi oficiali. Dac i  d^'nsul.. . .. v i  rog s i  ne 
confirmati dac i  aceast5 persoani, este cel care patroneazi 
aceastg f irmi gi conduce deta9amentul c i  are care merge gi dZi 
amenzi prin parcuri gi este Alexandru loan Cuza, cel nou. SZi ne 
spune,ti exact cine i-a permis acestui dom 1 dac i  dumnealui v i d  

I I cZi poarta gi epoleti, deci nu este un simplu agent, probabil este un 
gef serviciu, ceva pe acolo. Deci, trebuie s3 btim exact, cat i i  plitim 
pe acegti indivizi ca s i  pretindi c i  sunt politigti locali care iau la 
migto cetitenii gi s i  le dB amenzi de miliardd de lei, i n  total. 

Este o uzurpare de calititi oficiale, ceda ce v-am spus, adici 
folosirea f i r3  drept, am extras ca s i  fiu exdct, folosirea f i r8  drept 
a unei calititi oficiale insotiti sau urmat5 e indeplinirea vreunui 'I pedepsegte cu inchisoare 

. - .- --=" 



Domnul consilier Dincii Dumitru 
Avlnd in vedere incidentul dintre mine gi domnul Giugua de 

data trecutg, imi cer scuze cB am sBrit calul! 
Eu de obicei sunt sBritor. Am s%rit cal gi pentru asta imi cer 

scuze , nu ca sB nu mB dea in  judecatg, ma dea in  judecatB, 
dar am crezut cB aga este de cuviintB, aga 

Deci, ne aflBm in fata unor chestiuni 

Domnul presedinte de sedinta Murq ch in  
Este bine domnul DincB. 

foarte grave domnule 

Domnul consilier Stan Ion 
Pang o sB dea domnul.. . . . 

director. DacB mBcar o fractiune din aceste chestiuni sunt 
adevirate, am sB v3 rog respectuos sB suspendati singur, sB 
va dati demisia, sB faceti ce vreti astrii, pentru cii dacB 
ajungem sB angajam o gleapcB 
amenzi sB i i  suim pe caii no~t r i  oragului 
este foarte grav. InseamnB cB 
razna, iar oamenii aceia la 
armat3 privatB. Nu este 
chestiuni pentru cB 

Domnul presedinte de ~edintg Murg ~ B l i n  
Ar fi frumos sB i i  intrebati dacB este dineva interesat. Poate 

nu este qi oamenii.. . . . 

Domnul presedinte de ~edint i i  Murg C&lin 
Nu, nu ati inteles. Soceram ne cere bhnii pentru cB PrimBria 

Murticipiului Bucure9ti.. . .. 

Dorr~nul consilier Stan Ion 
P5nB o sZi ne dea domnul Tincu, 

joci in  alt 
I 

rispunsul ag vrea sB fac 

film. Eu am 

public ... ..domnul Secretar General, ati citit la inceputul gedintei un 
proces verbal in  care spuneati c3 firma SC Soceram ne cere 7,5 
milioane de euro pentru cii municipalitatea d u gi-a exercitat dreptul 
de preemtiune pentru a curnpiira imobilul adhizitionat de ei i n  baza 
a doi poli ..... 



,. 
In cazul acesta vreau sa ii trans item domnului Primar 

General, care nu este aici, prin intermediul viceprimarului, ca noi 
Consiliul General, vrem ca cei care se fac vinovafi, doamna 
Bologa sau oricine altcineva, s3 T$i sup0 e s3 igi duce crucea, 

f pentru ca nu aveni obligatia sZi cump%rSm rice spatiu dupe strade I c5 vine cineva Si propune. Chiar dace ave dreptul de preemtiune 
eu cred c5 intr-o perioadB de crize noi dr trebui s i  gestiongm 
foarte bine oportunitiitile sau ... . Nu, nu a btabilit nimeni cB acea 
clsdire face 7,5 milioane. M-am documentat $i acolo un grup de 
actionari au cumparat cu doi poli actiunile bcum cativa ani. De la 
do/ poli cat au dat ei acum c5tiva ani pe attiuni, vor 7,5 milioane. 
Dorrlnule Viceprimar, vreau s3 se intelea 6 cB Primeria sau cel 4 putin noi, aici nu facem doar figuratie. Nu putem sa dam banii 
municipalitetii c5 vrea nu gtiu cine. Am v2izdt cB cineva a venit aici 
$i ne-a amenintat cB: domnule dace nu m ~ l d u c ,  ca gi cum urma~i i  
lui loana Radu ... .da, despre doamna aceasta vorbesc, doamna de 
la SC Soceram. 

Am rugemintea, domnule Viceprim r, eu personal vreau 7 scris de data aceasta. SZI imi spuneti cine se face vinovat, 
bsnuiesc c i  gi colegii mei vor scris, gi putill DNA. Asta este 
altceva. Dace vine DNA-ul gi scuturi3 e unul pe aici, este 
problema mare, VZI spun eu. 

Vreau rgspuns scris pentru c6 eu am o nelgniurire. Nu n-~i se 
pare normal ca cineva in  numele nostru, pentru c6 noi suntem 

7,5 milioane. 

s organul politic, noi facem bugetul stimabi colegi, noi stabilim 
oportunit8file1 noi stabilim politicile $i poate dac5 ni se propunea 
chestia aceasta, puteam sB spunem: avem ldreptul de preemtiune, 
dar nu cump5r8rnl nu suntem interesati sii 1~mpi r5m o cledire cu P Deci, pentru cB suntem organul pol i t i~  mi se pare corect sa 

i face i n  numele Consiliului, T cutivulu~, o reclamatie care s5 
semna'tul din moment ce este -- 

Domnul presedinte de ~edintS Murq ~ $ l i n  
Ascultati-ma pentru c3 am vezut cat ih. si-a exercitat dreptul 

de preemtiune, a trimis-o pe doamna ~ o l o ~ b  $i pe nu mai stiu cine 
acolo, au1f8cut un fel de negociere, s-au 
dupe care nu au mers mai departe. 

Aceasta este realitatea, nu alta. 

inteles asupra pretului 



I Domnul Secretar General Tudor Toma 
Pot s i  vii rispund? 

i n  necunogtinti de cauzi sau are anumite interese. Eu nu vreau 
sa banuiesc i e  nimeni, dar mi se pare o ndbunie sB vine cineva in 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Murg ch in  
Domnul Stan, tot ce este mai ciudat, dste c i  la primul termen 

a1 procesului gi de aceea v-am pi atras atkntia, apirarea de aici, 
adica Direqia Juridic din Primiria ~ u n i c i ~ i h l u i  Bucure~ti i n  loc s i  
spuni c i  nu are sens toata aceasti poveste, nimeni nu s-a inteles 
cu nimeni, au invocat tot felul de chestii de a l t i  naturi. Lucrurile, 
intr-adevir necesiti un rispuns scris. 

numele nostru SZI fac i  o discutie in  iulie, iar 
in  judecatii ca s i  d i m  7,5 milioane. 

Domnul consilier Stan Ion 
Domnule pregedinte, de acord, vreau jaspuns scris. 

i n  toamni s i  fim dati 

Domnul presedinte de sedinti Murq &in 
Corect. 

Domnul consilier Stan Ion 
Eu m-am siturat. in  momentu in  care mergem undeva in  

instanti, vreau sa am punctul de vedere al executivului scris, s i  
nu mai p5iim ca in cazul Costanda. Noi h e m  avocatii nogtri la 
grupul PSD, iar avocatii Primiriei, sunt aqocatii Departamentului 
Juridic, care nu au fost niciodati s i  igi fac i  treaba acolo, c ind 
trebuia. Nu vreau s i  rnai fiu in  situatia aceasta. Mulfumesc. 

I 

Domnul presedinte de sedinti Murg &in 
Domnul Secretar General. .. .. 

Domnul Secretar General Tudor ~ o m a  
I-ag raspunde, dar agtept sa termline.. . . . . s i  poati  auzi 

raspunsul. 

Domnul presedinte de sedinti Murg ~ b l i n  
Doninul Secretar General ... ..rnai este o intrebare care vine 

rispundeti la amindoui. 
I 



Domnul consilier Deaconescu cristindl lonel 
Domnule Primar, am dori sB 

acestei doamne, care a negociat, cine a 
pans c lnd  un functionar al Primsriei are 
Primsriei, respectiv cumpararea de 
General. Multumesc. 

Domnul presedinte de sedinti Murg c h i n  
Domnule Secretar General, nu ne-a lolicitat nimeni. Eu de 

aceea am 9i reniarcat Consiliului Gener I. Nu 9tia nimeni de 
aceasta situatie care este real& 

Domnul Secretar General Tudor ~ o m d  
RBspund eu. Tn primul rend exists b comisie numite prin 

dispozitia Primarului General, este infiintats conform legii. Eu v-am 
adus la cunogtints aceste aspecte pentru cs i n  fapt dreptul de 
preemtiune '11 exercits Consiliul General, printr-o hotsrire de 
~onsi l /u .  Atunci, dumneavoastrl, in  calitat 1 de consilieri generali, 
eu consider cs este obligatia mea sB vB hduc la cunogtint8, iar 

i dumneavoastrs care sunteti Autoritate P 1 blics Locals sa luati Y mssurile care se impun. 
Aveti Comisie de cultur8, aveti preqedinte al Comisiei de 

cultur% 9i al Corr~isiei de patrinioniu care pot solicita aceste 

Domnul Secretar General Tudor ~ o m d  
t. i n  data de 12 eu am prirnit informa ea 9i v-am adus-o la 

cunogtint3.. . .. 

informafii 9i pot clarifica situatia, inainte ca 
lnstitutia Consiliului s6 fie obligats la plata 
fapt nu le datoreazs. 

l nstitufia Primsriei sau 
unor sume, pe care i n  

Domnul Secretar General Tudor Toma 

Domnul presedinte de ~edints  Murg c h i n  
Ne-ati adus-o dumneavoastrs la cuno tints qi eu am adus-o C Consiliului General. Problema a fost, c i  am pus deja in  instants o 

prime intirnpinare gi acolo nu s-a spus de l k ,  cB Consiliul General 
s-a exprimat pe aceastg terns. 

Au fost chestiuni procedurale de alt3 
adevsrul 9i dacs se poate scris. 

natur5. Vrem ss 9tim 



I Domnul presedinte de sedintg Murq Calin 
Domnul Cristnel ~eaconescu, ' dodnul Nicorescu tot la 

subiectul cu Soceram-ul? Nu. Atunci domt/wl Nedelcu gi domnul 
Pop. Ce sa fac, a deschis subiectul, ma intorc. 

Domnul consilier Deaconescu Cristinel lonel 
Eu v-ag propune s8 inin[iem o h o t ~ r ~ r h  de Consiliu prin care 

sii ne manifestem punctul de vedere a11 Consiliului, respectiv 
dezacordul nostru pentru dreptul de preempune care sZi fie depus 
i n  instants ca gi hotSr8re de Consiliu. 

Domnul presedinte de sedintg Murq c h i n  
Nu putem s3 o irlitiem noi. 

Domnul Secretar General Tudor ~ o m a j  
Dar numai cB nu dumneavoastra treb'uie s i  initiati. Exista o 

directie care deja gi-a manifestat, dar direbia respectivs trebuie 
sa.. . 

Domnul presedinte de ~edints  Murg cklin 
Dar nu este problema Consiliului. i n  ipoteza ca executivul 

initiazi acest proiect noi ne exprimam sau n 

Domr~ul consilier Nedelcu Costel I Toti factorii respectivi, inainte de a vota, sa fie prezenti in  
Consiliul General, sB dea socotealii de( tot istoricul acestei 
probleme. Pentru cS nu putem SZI ne exprihim cu un vot deschis 

( la comande.. . 

Domnul presedinte de sedinta Murg ~ Q l i n  
SS v3 dau ceteva detalii: se cer gaptk milioane gi jumatate 

pe proprietate, plus cinci milioane despagubiri, deci 12,5 milioane 
de euro. 

Domnul consilier Nedelcu Costel 
Deci fratilor, asta nu e o sum3 pe care s6 ne putem ... VS rog 

/:: jfzz- 2":.?>... 
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Domnul presedinte dfsediotd. $f$h Chin 
8z+4orqny'1 , ,,,a% cofi~ilier Pop Romeo. f 

s3 Ti chemati pe toti cei care sunt responsab(li de problema asta sB 
vinii i n  fata Consiliului General, s5 ne spun5 cum s-a ajuns in  
aceasta situatie. 
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Domnul consilier Pop Romeo Teodor 
Stimati colegi, aceasts comisie igi ex! 

igi exprim3 dorinta de a cumpara o cl2d1 
aprobarea Directiei Buget gi cu aprobarl 
Deci d6nsul spune: am nevoie de acea 
functionalitatea respectivi gi am gi bar~ii 
intrebarea mea este urmgtoarea: nu ( 

General a cerut in  mod expres acestei 
aceast3 clsdire? Si TI rog frumos pe dc 
rsspundi3 la aceasts intrebare: daca dins~. 
dorint2 in  fata comisiei, s3 cump&-sm acf 
frumos ss o puneti pe lista aceea ca s i  TI 
intrebare. Aceasts comisie nu prrtea s3 
aprobarea Primarului General. Eu am fgcut 
de zile, i n  urma cu patru ar~ i  din aceastg 
comisie Primarul General spunea: domnulc 
ca s3 fac gr2dinifs. Si atunci noi ne 
preenifiune, dorinfa de a cumpira aceasi 
comisie fac parte gi doi consilieri. Consilieri 
din aceast2 comisie nu au fost chemati la 
luni. intrebati-i! Aici este problema, dupB 
este la Primarul General $i TI rog s2 im 
intre bare. 

Domnul presedinte de sedint2 Murn C 
V3 mul~umesc, ne intoarcem la inter 

urmare a acestor situatii apsrl~te in  mas 
interpelare domnului Director al Directie 
Locals i Control a Municipiului Bucun 
domnul Director General Ion Tincu pe care 
rog s5 Ti adresati intrebsrile. Eu mai am c; 
rog s5 rsm6neti aici, colegii sunt in  sal2 9 
colegul meu Gif-Deac este in  sals $i v-a T 
situatie care a apsrut. Dacs vreti, eu v-a: 
dacs aceast2 structurs a fost aprobat 
Consiliului General, care este aceasti hot8 
dac3 aceast5 structurs ... dacs Primarul ( 

despre acest proiect $i punerea lui in  apl 
lunar acest 
firme private 

ims preemtiunea, deci 
3, numai gi numai cu 
3 Primarului General. 
t2 clsdire, ca s i  am 
sntru aceasta cladire. 
lmva domnul Primar 
:omisii sii cump2rsm 
rlrlul Oprescu ss Tmi 
gi-a exprimat aceasts 
~ s t i  clsdire. Si v i  rog 
i rZispund3 la aceasts 
I decizia singurs f i r2  
~arte timp de patru ani 
:ornisie. Si la aceasts 
vreau clsdirea aceea 

2xprimam dreptul de 
clsdire. Din aceasta 

jenerali care fac parte 
:east8 comisie de opt 
irerea mea, problema 
rsspunda la aceasts 

lin - 
elarea.. . Deci ieri, ca 
.media am adresat o 
Generale de Politie 

;ti, reprezentats prin 
I rog s2 vin3 aici gi v i  
eva intrebsri, o sa v3 
. . . Domnule Director, 
trebat despre aceast3 
putea.. . Mi-am notat: 

printr-o hot3rire a 
?ire? in  al doilea rind: 
aneral a fost informat 
are gi cam c6t costs 
acegti angajati ai unei 
i forma Politiei Locale 



Domnul Director General al ~irect id i  Generale de Politie 
LocalB ~i Control a Municipiului Bucure~ti ~ i h c u  Ion 

gi dac3 au aplicat amenzi. Acestea sunt 
frumos s8 lie raspundeti la ele. 

Domnule Prefect, domnule domnule Pregedinte 
de gedints, domnilor consilieri, interpelare voi face 
citeva p;eciz8ril voi incepe cu este vorba de un 
Protocol incheiat i n  anul 2009 cu mijloace 
animale, respectiv, in  situatia eficientei 
acestora, aga cum s-a aprobat 
inceput acest proiect 
2009, au urmat Parcul 
din 201 1, avind in  vedere c& in  noiembrie 2010 personalul Politiei 
Comunitare la acea data a fost in jum~t~t i t ,1 50% din efective, i r in  
aplicarea Ordonantei nr. 63, au fost disponibilizate, s-a intarit acest 
segment de patrulare cu agentii calare. l~ces te  protocoale au 
generat gi sunt temeiul Tncheierii contractelor cu ei, aici trebuie s8 

I 
facem distinctie foarte clar, c3 noi nu a facut un contract cu 1 vreun agent de pazS sau cu vreo firma] de paza in  vederea 
realizarii unor misiuni, altele decit cele prevkizute in  lege, i n  Legea 
Politiei Locale actuale, nr. 155 sau in ~ e ~ e a l  nr. 371, vechea Politie 
ComunitarS, gi nu am realizat misiuni cu unititi FIFO, adic3 at i t  
calul, at l t  agentul, e vorba de unitate, deci numai luati impreuns, 
acegtia au fost din anul 201 I ,  dat fiind c3 a aparut Legea nr. 155 
cu atributii suplimentare in  domeniul ordidii gi linigtii publice au 
actionat in numele institu!iei, i n  baza contractului hcheiat, cu drept 
de a purta uniforma cu insemnele di4tinctive gi modul de 
legitimare, o legitimatie special&. . $i au actionat pe teritoriul 
municipiului Bucuregti, strict in  misiuni de realizare a ordinii gi 
disciplinei publice. Eficienta a fost dovedite gi probata, in  primul 
r h d ,  v i  dau un exemplu, in  parcul ~ e r ~ s i r g u ,  care are 110 ha, 
inainte PI acopeream cind aveam Polilia ~omunitarg cu 80 de 
agenti pedegtri, acum se poate realiza cu gase cai. Un cal face 38 
km pe zi gi arealul poate fi acoperit mult mai bine sub aspectul 
sigurantei, se pot realiza mult mai bine acesfe rnisiuni. Contractul e 
i n  valoare de 124.000 euro, asta inseamnq 10.000 euro pe lung, 
se realizeaza cu fogti agenti ai Politiei Co~unitare disponibilizati, 
10, care sunt imputerniciti expres i n  baz,a unui mandat liniitat 

verbale, 
sunt in  aparatul 

facem, ei nu fac 

' i 
'\ /' 

t ,/' --  -"<..rJd 

intrebarile gi va ruggm 



Domnul pre~edinte de sedint8 M u r ~  d l l in  
Ati fost intrebat, exist8 decizie a General sau 

hot&&-e a Consiliului General, r8spundeti d 

altceva decat o constatare la fata locului gi sunt imputerniciti i n  
acest sens. i n  ceea ce privegte partea de bxternaiizare a acestui 
serviciu, este vorba de faptul c8 acest proiect pilot tocmai acum 
urmeaz8 s8 fie prezentat Comisiei locale de Ordine PublicB, 
pentru a analiza, pentru a evalua, a stabili ... 

Domnul presedinte de sedint8 Murg a i l i n  
Cum functionati pe o dispoziiie care n mai este in  vigoare? 

. 

Domnul Director General al ~irect ik i  Generale de Politie 
Local8 ~i Control a Municipiului Bucure~ti ~ i n c u  Ion 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Local8 ~i Control a Municipiului Bucure~ti ~ i h c u  Ion 

Este o decizie a mea.. . 

Nu este hot8rBre a consiliului. Este o 
I-lr. 371, dar nu mai este in  vigoare. 

Domnul presedinte de sedint8 Murg d i l in  
Domnule GBf-Deac, v8 rog. 

dispozitie a Primarului, 

Domnul consilier GBf-Deac loan 1 
Propun o chestiune foarte scurt8, durjeaz8 cinci minute, o s8 

circule un tabel pe la dumneavoastr8, semn'8m o convocare pentru 
o gedint8 de indata cu un unic punct pe ordinea de zi, Pnfiintarea 
unei comisii de analiz8 gi verificare a activitgtii acestei institufii. V8 
multumesc. 

Domnul presedinte de sedint8 Mura ~ ' 8 l i n  
Rugati Directia de Asistents Tehn c8 gi Juridic8 s8 v8 

do inu l  lorgovan. 

1 sustin8. In sal8, ca reprezentant al domnului Primar General, este 

Domnul Director General al ~irectiei Generale de Politie 
Local8 ~i Control a Mur~icipiului Bucure~ti Tincu Ion 

a dispus o verificare gi o 
analiz8 a activit8tii semAat pe domnul George 



Domnul presedinte de sedinte Murg c h i n  
Pane s3 prezinte domnul lorgovan. hi functionat i n  urma 

unei dispoziiii a domnului Primar General, dti functionat cu o firm3 

Domnul presedinte de sedinte Murg ~ h l i n  
Ati avut o hot3rlre a Consiliului ~enp ra l ,  conform Legii nr. 

215? Sunteti i n  afara legii. Ati purtat uniformele Politiei Locale a 
~unici~iului 'Bucuregti  i n  aceste acfiuni. A e9ti angajati ai firmei 
private. c 

privata, nu ati avut i n  spate o hot3r&-e a 
Municipiului Bucure$ti, dace mint.. . 

Domnul Director General al ~ i rect id i  Generale de Politie 
Locals si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

Doninul Director General al Directiei Generale de Politie 
Locale ~i Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

Am primit acest drept de a purta ... 

De la cine ati prin-lit acest drept? 

I Domnul presedinte de sedint3 Murg Calin 

I 

Consiliului General al 

Permiteti-mi sB clarific: am functionat 
de mandat. 

Domnul Director General al Directidi Generale de Politie 
Local3 si Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 

.c ' in numele institutiei. 

i n  baza unui contract 

Domnul presedinte de sedint3 Murg ~ b l i n  
De la cine ati primit acest drept? 

Domnul Director General al ~ i rect id i  Generale de Politie 
Locala si Control a Municipiului Bucure~ti ~ i n c u  Ion 

De la noi, de la institutie. Cats vreme: au actionat i n  numele 
institutiei.. . 

Domnul presedinte de sedint3 Murg ~ h l i n  
Deci institutia a dat acest drept unei 

im br3ca i n  uniforma Politiei Locale. 

- .. s -  

firme private, de a se 

= 



Domnul Director General a1 Directi e i Generale de Politic 
Local3 si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

Pentru a putea actiona gi a redliza anumite atributii 
prevBzute de lege in  baza unui mandat spedial. 

Domnul presedinte de sedint3 Murg cblin 
Ati emis amenzi, ati semnat vreun act 1 
Domnul Director General al Directidi Generale de Politie 

Local3 si Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 
S-au fZicut constat3ri. 

Domnul presedinte de sedint3 Murg c h i n  
Constatarea a fost sem11at3 de cineva. 

Domnul Director General al Directidi Generale de Politie 
Local3 ~i Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

Gestiunea tuturor acestora s-a f8cut de citre.. . 

Domnul Director General al Directidi Generale de Politie 

Domnul presedinte de sedinw Murg d i n  

Local3 ~i Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 
Au calificare, dat fiind faptul c8 sunt fo$ti politigti comunitari. 

$i acegti agenti care au semnat aveau 

1 Domnul presedinte de sedint3 Murg Calin 
Erau angajati ca politigti, ca functionari publici sau ca 

bodyguarzi? Explicati-ne exact. 

calificarea de politigti? 

Domnul Director General al ~ i rect id i  Generale de Politie 
Local3 si Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 

Ordonanta nr. 2 prevede s3 pot' imputernici agentul 
constatator. 

Domnul presedinte de sedint3 Murg ~ Q l i n  
Agentul constatator care trebuie sB fie funcfionar public sau 

cor~tractual Tn cadrul institutiei dumneavoastr8. Vreau s3 Iimuresc. 
Si cat ne cost3 lunar acest serviciu? 



Domnul presedinte de sedint8 Murg Calin 
Deci acest serviciu costa 124.000 eurp pe an. Deci ne cost8 

10.000 de euro pe lung. CSti cai gi cati oamen~? 

Domnul presedinte de sedinti Murq c h i n  
TntSi intreb8rile consilierilor gi aceea imputernicitul 

domnului Primar General. 

Domnul Director General al ~irect id i  Generale de Politie 
Local8 si Control a Municipiului Bucuresti ~i thcu Ion 

Domnul consilier Ion Stan 
Suma nu este foarte mare 124000. iaideti  s8 facem in  aga 

fel inc i t  s8 nu luam siguranta cetatenilor din parcuri. Cetatenii se 
simt bine ~i in  siguranti c ind v8d polijia cilare. Dac i  sunt 
inc8lcBri ale legilor, s8 raspundi. Pe de o barte domnul lorgovan 
care am inteles c8 a f8cut o verificare s i  kedem despre ce este 
vorba gi domnul Director. Dac8 domnul ~ i rek to r  se face vinovat de 
ceva s8-l sanctionim pe d&nsul, dar s8 g8siim o form8 sB pBstr8m 
totugi efectivele acestea pentru c8 dau o (anumit8 siguranti. Si 
sunt impungtori caii prin parcuri gi cand Ti vede lumea ... le dau un 
sentiment de siguranta. 

Este vorba de 24 de cai gi 10 
Tmputerniciti prin mandat s8 poati constata 
contraventii, gi ceilalti sunt insotitori. 

Domnul presedinte de sedint8 Murq ~ a l i n  
Dar puteam s8 colabor8m cu jandarmeria. 

I 

oameni abilitati s8 ... 
sanctiuni, s3 constate 

Domnul consilier Stan Ion 
Putem s8 colabor8m gi cu jandarmer1a1 dar eu vreau sa v i  1 propun s8 prindem eventual gi i n  cadrul bugetului s8 cump8r8m 

acegti cai, s3 nu Ti mai inchiriem. Sau dac8 nu, s8 g8sim o varianta 
s3 nu i i  scoatem afar%, asta e ideea. 

Domnul pre~edinte de sedinti Murq C8lin 
V8 mul\umesc. Doamna Cruceanu, av 

primul rSnd, noi am 
ATOP-ul. Eu cred c8 

1- *i , , a '. % -/ 



Domnul presedinte de sedint3 Murg ~ h l i n  
f ' Ei sunt imbrscati in  salopete de lu<ru. Ar fi bine s& luati 

~t i rea asta. Politigtii locali nu sunt doar in  uliformB de politigti, sunt 
gi in  salopeta, cu chipiu, asta este. E minun,at. Domnule Tincu, am 
aflat, salopete cu chipiu, am aflat, iar magina parte $i ea din 
uniform&, sau calul face parte - din ,uniform8, bu 

aceasts comisie ar putea verifica, pentr c5 este Pndrituitii s2 
I3mureasca dace acest contract incheiat te perfect valabil 9i i n  
interesul cet3tenilor gi cu respectarea Pe de alt3 parte 
contractul nostru din ciite gtim este durata de 12 luni, 
la 31 decembrie expir3 gi atunci urmeaza sa fie 
incheiat de la 1 ianuarie. Odat3 cu intra in  legalitate, 
dace ceva a fost ilegal. Legea este apardnt respectat8 din cete 
inteleg eu, problema este de strict3 interprdtare gi daca ceva este 
lacunar s3 fie rezolvat de catre aceastB cohisie. Dace au sau nu 
au dreptul, s-a dat prin aceast3 lege acdst drept, deci, vB rog 

%4(3~,i~r ~gyk 
Doamna consilier 
Personal, eu s u s t q t i e  

frumos, tocmai aceasts problem3 se pune, 
asta el prin comisie. 

spun ca mergiind prin parcuri CIA copii am atut un feed-back foarte 
bun din partea cetilfenilor, eu cred cB iacest demers vine i n  
completarea res.tructur3rii personalului din polifie, i n  general, iar 
impactul la nivel de imagine $i mai ales la nivel de sentiment de 
siguranfa a cetatenilor este binevenit. Eu m3 voi ralia in  a 
senina pentru infiintarea acestei comisii be analiza, intrucet nu 
mi se pare corect sa boicot3m in acest doment acest serviciu 
care ~i aSa este deficitar, la nivel nafiodal, prin restructurarea 
personalului din politie. 

verificarea. Da, tocmai 

Domnul presedinte de sedint8 Murg ch in  
Doamna Driighici, s3 ne clarifice domnul Tincu, este a doua 

oar3 intr-o situafie nepl3cut3, a mai cumpiirat un sediu f8rS s3 
aibg bani, Si asta va clarifica cum a cumparat un sediu, sunt 
abateri succesive in  serviciu pentru care este necesara aceastg 
comisie.. . . . . . . . . . . . Domnule BBdulescu, v3 rog. A renunfat. 
Domnule Popescu, avefi cuviintul. 

&;-==T-- \, I 
Domnul consilier ~ ~ e s c u ' C o ~ t i n  ~ d r i a n  

2 

-ector. De ce poarte 
absolut normal ca - 





acegti bodyguarzi sB poarte uniforme ale fikmei respective. De ce 
trebuie sB actioneze in  uniforme ale politieib i n  baza csrei legi au 
dreptul sB poarte insemnele politiei ~i daca a fost f8cutZI licitatie 
pentru acest contract de ... nu e pe lun8, c ntractul se face anual 
gi este 15.000 pe an. Degi sunt o suts gi ce a de mii. Si v3d c6 unii 
de la dunineavoastrii, de la P.D.L., ati ince ut sa v3 faceti rrlici pe 
aici. Aveti.. . ia vedeti! 

k 
Domnul presedinte de sedintB Murq Cblin 
Tocmai am Tntrebat dacZI exists un ordin al domnului Primar 

General in  acest sens. Domnule ?incur exists un ordin al 
Primarului i n  acest sens? Un ordin care aqrobZI s i  purtati aceste 
uniforme de cstre cei care fac parte din aceqt corp? 

I' Domnul Director General a1 ~ i rect id i  Generale de Politie 
Locala ~i Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

Exists o hotsrare a Guvernului ~omanie i  care stabilegte 
modul i n  care ... 

Domnul Director General al ~ i rect ie i  Generale de Politie 
Locals si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

Nu este necesar s i  existe un ordin. 1 

Domnul presedinte de sedinta Murq Chin 

Domnul presedinte de sedintg Murg ~ b l i n  
Exists o dispozitie a dumneavoastrs? 

Domnul Director General al Directiei Generale de Politie 
Locala si Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 

Este o decizie a mea, doar cu competenta, cu mandatul, iar 
i n  contract.. . actiongnd i n  numele n stru.. . lniputernicirea 
TnseamnZI mandat. 

intrebarea a fost clars: exist3 un ordin al domnului Primar? 

Domnul consilier Gaf-Deac loan 
Domnule Tincu, radem, glumim, dar 

science-fiction-ului, deci oamenii sgtia nu 
corect? 

pZi9im pe un teren al 
sunt politigti locali, 



Domnul consilier GSf-Deac loan 1 
Nu sunt politigti locali! Sunt nigte indivizi care cslsresc! Nu 

sunt politigti locali! Politigtii semneazs gi dau amenzi, semneazs 
procese-verbale de contraventie, nu indiviii, nu calsreti! Nu sunt 
politigti locali! 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Locals ~i Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

... ceea ce inseamna c3 toat3 competenta este la nivelul 
autorits!ii locale a Bucuregtiului, or, dac3 lnoi vrem securitate gi 
sigurants per~tru cetsteanul Bucuregtiului trebuie ss dezvoltsm 
acele metode, intruclt deficitul de al este imens. Toate 
teatrele $i muzeele Bucuregtiului de fat3 sunt in  r: responsabilitatea noastri . . . 

Domnul presedinte de sedinti Murg ~ $ l i n  
Domnule Tincu, intrebarea a fost pus$ corect de un coleg de 

la P.S.D., domnhl Popescu, de ce dace vro ati un serviciu de pazs 
qi protectie in  parcuri nu i-ati imbrscat intr- b alt3 uniforms? De ce 
trebuia sk aveti insemnele Politiei Locale la cegti angajati? 

Domnul Director General al ~irect id i  Generale de Politie 
Locals ~i Control a Municipiului Bucuresti ~ i b c u  Ion 

Actioneaza in  nuniele PoTitiei Locale. i 
Domnul presedinte de sedinti Murq ~ k ~ i n  
Nu domnule, nu de asta ati f3cut ches ia asta. Ci ca s i  poat8 

s3 dea anienzi. Explicati exact. 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Locals si Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

NU are nicio Iegaturs, intrucit agent donstatator poate ss fie 
orice persoan3. 

Domnul presedinte de sedinta Murg ~ k i l i n  
Dar nu poate ss dea amenzi. Nu are a~easts abilitare. 

I 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Localii si Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 

Amenda este e de fapt se aplica fat3 de 





Domnul presedinte de sedintB Murg c h i n  

Domnul Director General al ~irect id i  Generale de Politie 
Locals si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

Domnule Director, suntem irrtr-o zon i  In care ne contrazicem 
aiurea. Domnule Pop, aveti cuvantul. T 

Abilitarea este, de fapt, acea decizie a 

Domnul consilier Pop Romeo Teodor I 
Stimafi colegi, am qi eu o intrebare qentru domnul Director. 

Dac3 domnul Nufu, cel care Ti conduce pe ce ti oameni dispare, C a suferit condamn3ri sau are cazier, daca are drepturile la zi, 
pentru c i  eu am inteles cB este un infractor. Cel care este 
proprietarul firmei. DacB nu cumva am impLternicit un infractor s i  
constate amenzi prin Bucure9ti. 

niea. 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Local3 si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

Puteti fi siguri c i  niciunul dintre . . . 
- - -  

Ne referim la proprietarul companiei. 
Domnul pre~edinte de sedinti Murg 

Domnul Director General al Directidi Generale de Politie 
Local3 si Control a Municipiului Bucuresti Tincu Ion 

li Nu are cazier i n  momentul de fat:. 

Domnul presedinte de sedintB Murg C$lin 
Deci nu cunoa~teti dacB are antecedepte penale sau nu. 

Domnul Director General al ~irect id i  Generale de Politie 
Local3 si Control a Municipi~~lui Bucuresti Tincu Ion 

DacB sunt documente, oricum ele, sunt prescrise, deci 
cazierul lui este alb. I 

1 Domnul presedinte de sedintB Murg Calin 
$i cuni dati aceasta delegare de corr/petentB unei companii 



Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Locals si Control a Municipiului Bucuresti ~ i n c u  Ion 

Cazierul este alb. 

Domnul consilier Pop Romeo Teodor 
Domnule Director, eu am informatii c domnul acela a suferit 

condamniri. Aveti griji ce vorbiti. 

t Domnul presedinte de sedints Mura Cklin 
S-a consemnat. Domnule Prefect, av 

Domnul Director General al ~irect ie i  Generale de Politie 
Locala si Control a Municipiului Bucuresti ~ i h c u  Ion 

VB spun cB in momentul in  care s-ad solicitat documentele, 
acesta nu a prezentat un cazier din care 
condamnsri. 

Domnul presedinte de sedints Murg c h i n  
Am retinut, doamna Cruceanu ce ati (pus, este absolut legal 

ce a fZicut domnul Primar gi domnul Direct r Tincu. Mergem putin 
mai departe. 

s i  rezulte ci3 a suferit 

Domnul Prefect al Municipiului ~ucuresti, Mihai Cristian 

Domnul Prefect al Municipiului ~ucuresti, Mihai Cristian 
)' Atgnisoaei 

La sf2r9itul lunii noiembrie, ITM Bucuregti a desfsgurat o 
activitate de control la aceasti firms, care 1s-a dovedit a avea un 
contract de colaborare, aga ni s-a spus atunci, Tntre Politia Locals 

Atinssoaei 
Buns ziua! Am o datorie ... s9 nu uitim 

de aici.. . 

a Municipiului Bucuregti i i  o firms privatg. l a  data controlului s-a 

c3 toata investigatia 

constatat c i  agentii angajati cu carte de muncs la aceasts firmi 
purtau uniforme pi insemnele Poliiiei ~ocale: motiv pentru care ITM 
ne-a solicitat gi nou%, ~i Politiei Nationale sB desfsgur3m o 
anchets. Din c2te gtiu eu, ancheta este in  cbrs de desfssurare, s-a 
format un dosar penal, o parte din factorul probatoriu se 
dovedegte, 
pentru cB sunt 
unele de naturs 
gi calitatea de 

*- 
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decgt sH clarifice, alaturi de ancheta politi i care este situatia i n  
realitate. i 

Domnul presedinte de sedintii Murq c h i n  
Multumesc. Domnule lorgovan, avefi 

Domnul presedinte de sedinta Murq Cblin 
Cred c3 nu a,[i Tnteles, dorr~nule lorgovan. Aici este vorba de 

o comisie de anchetti a activitstii Directiei, n~u e vorba de o comisie 
de natura penal& Vorbim exclusiv de activitatea Directiei conduse 
de domnul Ion Tincu, nu vorbim de natura penal& Este evident cZi 
organele statului sunt cele care vor stabill. Multumesc, domnule 
lorgovan. Domnule Biidulescu, aveti cuvintbl. 

I 

Domnul Consilier a! Primarului ~ e n e r a l  al Municipiului 
Bucuresti George lorgovan 

Buns ziua. Am onoarea sii salu disGtingii membrii ai 
Consiliului General. Sunt aici ca a solicitirii domnului 
Primar General cu privire la aceastB probleim8 care a intervenit la 
Politia Locals. Ag vrea s3 fac dous precizari. In primul r ind, o 
precizare generics cu privire la contractul bare a fost incheiat Tn 
urma unui proiect pilot semnat intr-adever de domnul Primar 
General care a Tndeplinit toate prevederil legale de la vremea 9 respectiv8 qi anume, Legea nr. 37112004, lucru care a dus la 

Domnul consilier BBdulescu Aurelian ~ 
Domnule Pregedinte, ast3zi am fost aartorul unui amalgam 

care nu are nici un fel de 
i punctat aspecte care nu au 
domnble Pre~edinte, pentru 

Tncheierea acelui contract. Ulterior, in  anul 201 1, dup i  infiintarea 
Politiei Locale gi aparitia Legii nr. 155, qroiectul se extinde gi 
peniru patrularea stradals in  conformitate cu suplimentarea 
atributiilor gi a competen!elor date de lege. Aceasta este ca gi 
cadru general. Punctual, cu privire la mabdatarea agentilor, cu 
privire la purtarea uniformelor qi la comqetenta de a aplica gi 
constata sanctiuni, aceasta a fost data printr-o decizie a 
Directorului General, neimplic8ndu-l pe dgmnul Primar General. 
Acestea sunt cele dous precizsri pe care am vrut ss le fac gi mai 
vreau SZI v3 rog gi ss vin in  asentimentul domnului Prefect c3 nu 
exist8 organe abilitate de control gi orgade ale statului care ss 
poata s3 stabileascs natura penal6 a presupuselor infractiuni, 

C daca acestea au fost comise. V3 mul!umes<. 





cB lucrurile intr-adevgr nu au decat o rezonant8. Am reugit 
sB ducem in  derizoriu cet%teanul, moment, nu gtie 
pe cine salutB: pe opinca In rest, nu am 
facut nimic. Dramatic este va auzeam pe 
dumneavoastrB cum erati nemultumit de ..! o sB iI las pe domnul 
Stan, pentru c3 sigur are o problema cu sindicatul, foarte 
important8.. . pu.!in mai devreme v5 auzeam pe durr1neavoastr3 
cum erati surprins in  atotgtiinta dumneavoastra gi i n  intelepciunea 
pe care de multe ori o aveti, de ceea ce se i in t lmp l~  in  Primgrie gi 
de ce ne cheamii unul gi altul i n  instan,& 1 E simplu, domnule 
Pregedinte, pentru ca dumneavoastr8 aveti prerogativele care ne- 
ar putea permite nouG s3 fim mai vigilenti. S3 faceti in  a9a fel inc l t  
comisiile de specialitate s6-gi ducB la bun sfargit atributiile cu care 
au fost investite, sB punem mana sB dam faloare acestei Comisii 

r, juridice care este capatul legalitltii inaintqa intrarii lor i n  plenul 
Consiliului General, sB nu ne mai lu3m la migto in  aceste comisii 
de specialitate gi sa devenim mai fermi. Cglin Murg, cu 
aceasta problema nu se va intlmpla unul, doi, care 
vor trage spuza, pentru c6, intr-un frumoasi ce 
a facut politia. Dar eu vroiani sa vB intreb altceva: in  afar3 de 
domnul Tincu, gtiu cB mai sunt gi alti acoliti, e unul domnul Vatu, 
puteti s5 i l  chemati un pic, este Director Adjunct mi se pare, c5 eu 
am "otat acea organigramg. Dar domnul V3tu de ce nu a venit sB 
v3 spun3 dumneavoastr8 sau nous, celor care facem coalitia, 
,,domnule, vezi c i  e o problemi, ne facem de b3gc3lieV. Uite, nigte 
nebuni au luat nigte cai gi umbll cu ei p(in Bucuregti. Dar cum 
Comisia economic3 nu a vgzut ca noi patrulam in  nigte parcuri 
unde nu putem s% plitim pentru acele activitati? De exemplu, in  

C Parcul Tineretului gi in  Parcul Carol i le-am:dat domnului Piedone. 
8 i  de c lnd i le-am dat, de c lnd nu mai  este in  administrarea 
noastra? Parcul Carol, nu. La Oriigelul Copiilor, acolo la Piedone, 
acolo sunt. Nu sunt in  jos, cB nu au loc, sk sperie caii de Bia cu 
skateboard-urile, 3ia nu merg acolo. Ca s8 retineti aceste aspecte. 
Iniportant este ca noi nu ar fi trebuit s8 ajungem sB ne facem de 
r l s  in  fata cetgtenilor, 55 de oameni sa ajungem intr-o astfel de 
situatie. V3 rog s5 ISsati aceste argumente juridice oamenilor care 
pot le dijniuiasc8. Domnule Pop, remarcabil, pe cuvlntul meu. 
Remarcabil, nu am cuvinte sa vB spun, (dar de ce nu sunteti 
dumneavoastra aga avocat in  comisie, de ce nu ziceti 
dumneavoastrii: Haideti, domnule, SZI facem comisia de ordine 



Domnul consilier Pop Romeo Teodor 
Orice constatare gi contraventie e f3c 

Tmputernicitii dumnealui. Deci nu poate s3 
cu Pmputernicirea domnului Primar General 

Domnul consilier Bidulescu Aurelian 
Dar eu nu am spus c3 numele de Pri 

sfint in calendarul ortodox. Eu vorbl 
Consiliului, domnule. Eu despre asta vorb 
pe care o facem la cet3tean. Cum, dup3 
prin Bucuregti, eu vin gi fac ditamai t3mb3l 
Ca s3 m3 eliberez hormonal. Pentru ce? F 
ce nu am rezolvat mai TntAi problemele cu I 
VStu, dumneavoastra ~ t ia t i  c3 umbl3 c3la1 
ce functie aveti dumneavoastr3 la Poliiia C 
Spuneti-mi dumneavoastri. 

Domnul Director General Adiunct a 
Politie Local3 qi Control a Municipiului BUCL 

Sunt Director General Adjunct. 

Domnul consilier B3dulescu Aurelian 
E grav dacg dumneavoastr3 nu stia.t.1 

Tn conditiile acestea, este o problem3. 
t. 

Domnul Director General Adiunct al 
Politie Local3 si Control a Municipiului BUCL 

Dar tocmai vi s-a s p ~ ~ s  c8 este o c 
General. De ce ma Tntrebati pe mine? 

Domnul consilier BSdulescu Aurelian 
Eu vorbesc de comunicare, 

responsabilizare acum. Nu fac lucrul a 
dumneavoastri cu un afront. Eu vorbesc 
vorbesc. Nu am nimic cu dumneavoastr3, I 

t3 de domnul Primar gi 
:onstate nimeni, decit 

lar General e nume de 
sc despre prestanta 
!sc. Despre raportarea 
:e acela umbl3 c3lare 
ul la televizor? De ce? 
u avem probleme? De 
.A.D.E.T.-ul? Domnule 
? agtia? Nu $tiati? Dar 
lmunitars? Nu Lnosc.  

Directiei Generale de 
esti VGtu Adrian Florin 

c3 3la umbl3 cu calul, 

Directiei Generale de 
e ~ t i  V3tu Adrian Florin 
spozitie a Directorului 

J nu vorbesc de 
esta ca s3 merg la 
le seriozitate, de asta 
u am nimic cu domnul 
~voastrs de ce nu ati 
gregeala. 



Domnul Director General Adjunct a l  Directiei Generale de 
Politie Local3 si Control a Municipiului ~ucut-esti Vatu Adrian Florin 

Nu am gtiut. 

Domnul consilier Badulescu Aurelian 
E grav daca nu ati gtiut. Va multumes 

Domnul presedinte de sedinta Murg ch in  
Doamna Cruceanu, aveti cuvantul. 

Doamna consilier Cruceanu Elena .. 
Intruclt se semneaza un convocator pentru o gedint8 special 

convocata pentru acest subiect, consider cb trebuie inchis. Se va 

C 
discuta cu acea ocazie. 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Murq c!&lin 
Domnule Stan, aveti cuvintul. 

Domnul consilier Stan Ion 
Stimati colegi, sunt de acord cu ce spus colegul nostru, 

domnul B8dulescu, care intotdeauna are prezenta de spirit gi I apas8 mai bine pe problematic8, dar eu am totugi o nedumerire. In 
primul rind, de Politia Local6, i n  parcuri, este nevoie in  continuare. 
Pentru colegii care nu gtiu, vreau sB vB spub cB Politia Local5 este 
in  subordinea Primarului General gi a Consiliului General, i n  speji  
a Primarului General, iar domnul ~ i r e c t o i  care a dat dispozitie 
pentru acegti domni este, la rlndul s8u, i n  subordinea Primarului 
General. Dac i  incalc cu ceva, domnule avocat, s3 imi spuneti 
dumneavoastr8. intr-un fel sau altul, eu creb cB aveati calitatea sB 
faceti chestia asta. Dar pan3 una, alta, eu cred c i  trebuie sB 
plecim de la premisa urnigtoare: sZi nu inteleaga televiziunile sau 
cetatenii Bucuregtiului cB noi astazi vrem sd scoatem polilia calare 
din barcuri. Politia cZilare din parcuri chiar trebuie sB rGmlni3 gi nu 
trebuie discreditata. DacG domnul Director are erori i n  
coordonarea activitstii, trebuie sB giseasql un rispuns gi sa TI 
prezinte Primarului General, iar noi i i  cerem Primarului General sii 
ne prezinte la rlndul dumnealui situatia privind aceste discutii pe 
care le-am avut in  Consiliul General $1 cred cB am lgmurit 
problema. Multumesc, domnule Pregedinte de gedintg. 

I 
Domnul presedinie-de sedintg Murg CSlin 

nule~consilier L + .  Gorodea, aveti cuvAntul. 
" 9 

i 
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Domnul consilier Gorodea Tiberiu 
Stimati colegi, tocmai asta vroiam s8 

am luat calul de haturi, de ce serviciul ace 
noi de la jandarmeria roman%? Era un luc 
oameni bine preg8titiI plgteam servici~. 
romane gi nu ne incarcam noi cu aga ceva. 

Domnul presedinte de sedinti Murg C 
Domnule consilier Gorodea, nu pute 

catre o compar~ie, c%tre jandarmeria ron 
domnule Gorodea. 

Domnul consilier Gorodea Ti beriu 
P6i lu8m banii dintr-un buzunar gi ii bi 

Domnul presedinte de sedint8 Murg C 
Nu, i i  lu im dintr-un buzunar public 

privat. 

Domnul consilier Gorodea Tiberiu 
P8i da, eu ce spuneam? 

Domnul pre~edinte de sedint8 Murg C 
P8i da, gi pu&m s3 apel8m la serv 

Director Tincu, aveti cuvintul. 

Don-~nul Director General al Directil 
( Local8 ~i Control a Municipiului Bucuresti TI 

Un singur lucru vreau s i  spun, referit 
am luat o unitate hipo, atat agent, c i t  $i c8 
fi i n  totalitate, ar Tnsemna boli profesio 
public, nicio institutie nu-$ poate asuma he 
coloan8, aspecte de genul acesta, care 1 

noastrs am pl8ti de 10 ori mai niult n i  
intretinerea calului, medicul veterinar, nut 
sunt costuri uriage, or noi nu am ficut 
misiunii. Jandarmeria in  acest moment s 
aceast8 unitate de cavalerie. 

Domnul presedinte de sedint% Murg C 
Domnule ~ i r e c t o w % m d ~  u I pe ac 

18 Tntreb gi eu, daca tot 
;ta nu I-am achizitionat 
-u extraordinar, aveani 

acesta jandarmeriei 

g& 
r s8 facem noi o plat8 
Sn8, aici e problema, 

yiJ 
iiile dingilor. Domnule 

li Generale de Politie 
icu Ion 
)r la costuri. Repet, noi 
3ret. Costurile, dac8 ar 
 ale, r~iciun functionar 
nii de disc, disloc8ri de 
ac8 ar sta in  sarcina 
niai pe lir~ia aceasta. 
et, instrl~irea g.a.m.d., 
lec i t  .. . de rezultatul 
! lupt8 s8 igi mentini 

giJ 
!la$ rationament, m8 
ar putea fi o companie = 





privat6, poate gi armata ar fi, poate o imprumutim dintr-o tar6 
vecinB. Aceeagi maniers de a giindi. VB' rog frumos, domnule 
Tincu, lucrurile au nigte limite. Am inteles, suntem mai progti, nu 
inielegem cB e mai convenabil aSa. Am inteles. VB mul~urnesc 
frumos, domnule Director. iats o soutie, pol)!ia pe biciclete. 

Domnul presedinte de sedints Murq ~ 'B l i n  
Domnule consilier Nicorescu, aveti cu 3ntul. v 

Domnul Director General a1 Directiki Generale de PoIitie 
Local6 si Control a Mun,icipiului Bucuresti ~ i m u  Ion 

Domnul consilier Nicorescu Virgil 1 
Personal, eu nu sunt de acord cu acest punct de vedere, cB 

Nu ar fi eficients, calul face 38 de 
bicicleta poate sB facB cel mult 12 km. 

o societate comercialB poate s5 imbrace uniforma unei institutii de 
stat, ca ar insemna, din punctul meu de vedere ca gi politia care 

km pe zi, politistul pe 

are contract cu o societate comercialB, mitne-poimiiine sB- vedem 
civili care se imbracB i n  politigti romiini sau mai gtiu eu i n  ce alte 
uniforme. Dar am venit pentru alt subiect,/ intrucat i n  presB este 
dezbstut destul de des faptul cB domnul qrimar General ar avea 
un dosar i n  ceea ce privegte afacerile c u  spitalele, a? vrea, din 
partea dSnsului, dacB se poate, sG ne dea o explicatie, dacB nu 
scris5, mscar verbal& despre acest subiect, intruciit personal, gi 
probabil nu doar eu, ci cu totii suntem intrebati de cetsteni din 
Bucure~ti despre aceste lucruri, gi nu gtim sB dBni r~icio explicatie. 
VB mul~umesc. 

C 
Domnul presedinte de sedintB Murg C6lin 
Erau douB intrebBri pe care le-a lBsat domnul Romeo Pop de 

data trecutB, dar domnul Viceprimar nu poate sB rBspund8, vis-a- 
vis de aceasts situatie cu Evenimentul ~ i l e i .  Poate ne rsspunde 
domnul lorgovan data viitoare, dace are vreo treabB domnul 
Primar General cu spitalele sau nu. Mergiind pe acelagi tip de 
rationament. Poate sB igi facB o comisie proprie de anchetB 9i s3 TI 
de.semneze pe domnul lorgovan sB nel rBspundB. lntrgm pe 
ordinea de zi. 

Domnul consilier Gorodea Tiberiu ~ 
vreo licitatie, s-a fBcut ceva, 
cu caii bcegtia? 

1 = ! 
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Domnul Secretar General al Municioiului 

Domnul presedinte de sedintB Murg d81in 
Domnule Tincu, vB multumesc. lntrBm pe ordinea de zi. 
Treceni la primul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 

hotire re privind aprobarea contractirji uneilunor finantiri 
rambursabile interne ~ i l s a u  externe in valoare total5 de 
la 800.000.000 euro sau echivalept lei, in vederea 
restructuririi datoriei in valoare de pin9 la 500.000.000 euro Qi 
contractarea de noi credite. 

Cine este pentru? 12 voturi, impotrjva? 3 voturi (RBileanu 
M., R8doi S., Chirig M.) abtineri? 24 de voturi (B3cBintan G., 
Bidulescu A., CapotB B., Cosma R., ~rulceanu E., Deaconescu 
C., Dinci D., G l f  - Deac I., Gorodea T., llid P., lovici V., Ivagcu T., 
Mihailovici V., Murg C., Neagu M., Nemeg C., PTrvu C., Pop R., 
Popa G., Prioteasa D., Tica H., Toma V., VlBdan F., Voicu M.). 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adbptat. 

Bucuresti, Tudor 

secundi, tocmai a propus colegul s i  se cdnstituie o comisie care 

Trecem la urmBtorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
C hotirire privind aprobarea contului de ihcheiere a exerci!iului 

bugetar pe anul 201 0. 
Cine este pentru? 14 voturi, TmpotriyB? 1 vot (RBileanu M.) 

abtineri? 27 de voturi (BBcBintan G., BBdulescu A., CapotB B., 
Cosma R., Chirig M., Cruceanu E., ~eaconescu C., DincB D., G l f  - 
Deac I . ,  Gorodea T., llie P., lovici V., lvagcu T., Mihailovici V., 
Murg C., Neagu M., Nemeg C., Pirvu C., Pop R., Popa G., 
Prioteasa D., RBdoi S., Rogeti G., Tica H.! Toma V., VlBdan F., 
Voicu M.). 

Acest proiect de hotBr5re nu a fost adoptat. 

Toma J Domnule consilier Gorodea, dacB \mi permiteti, numai o 

sB investigheze. Nu cred cB i l  arestBm pe 

ea de zi, proiectul de 
nanciare centralizate 

ale Municipiului Bucure prie, pe anul 2010. - 

don-~nul Director acum, 
nici nu TI condamngm gi nici nu i l  trimitep acum in  inchisoare. 
Haideti sB organizBm comisia pe care ati solicitat-o, avlnd in  
vedere cB la viata lui a fost inspector gjvernamentall a fost gi 
Prefect, haideti sB vB Iamurifi dumneavoastrB gi dup3 aceea ... 
Haidefi sB trecem la ordinea de zi. 



Cine este pentru? 16 voturi, impotri\lB? 1 vot (RBileanu M.) 
abtineri? 27 de voturi (BBcBintan G., BBdulescu A., CapotB B., 
c i sma R., Chirig M., Cruceanu E., ~eaconescu C., DincB D., G l f  - 
Deac I., Gorodea T., llie P., lvagcu T., ~/hai lovici V., Murg C., 
Neagu M., Nemeg C., Piwu C., Pop R., bops G., Prioteasa D., 
RBdoi S., Rogeti G I  Tica ti., Toma V., v~adan F., voicu M.). 

Acest proiect de hotarere nu a fost adoptat. 
Ati aprobat ca domnul Rausse sB /a cuvZmtul inainte de 

punctul4 de pe ordinea de zi. Domnule Rausse, aveti cuventul. 

Domnul Rausse Victor I 
V5 mul~umesc, domnule Pregedinte de gedintB, cB imi 

acordati iar prilejul sB discut despre probllemele pe care le are 
PrimBria referitor la P.U.G. gi la ~enetretie Ciurel. Le-am dat 
domnilor consilieri de-a lungul timpului tot felul de documente ale 
PrimBriei care mi-au fost inmlnate prin petifii repetate pe care le- 
am formulat PrimBriei Capitalei. AS incepe mai in t l i  pentru punctul 
4 de pe ordinea de zi. Ce spunea la iniceputul anului domnul 
Arhitect-Sef al capitalei: gata cu excesul de pasaje supraterane. 
Pasajul Basarab a fost o gregeal8. Nu cred cB Pasajul Basarab a 
fost o greSealB, cred cB Pasajul Virtutii este o gregealB. Aceste 
informatii sunt luate din ziarul 8365 in  data de 13 ianuarie, anul 
curent. Domnul Arhitect-Sef care este vocea domnului Primar 
Oprescu, spunea cB noul P.U.G. va fixa clar lista de IucrBri pe 
circulati i, pe infrastructurB, astfel inc6t prog ramul pe care I-am 
g2indit sB nu i l  mai atace nici un primar. intreb pe aceastB cale: ce 
a fBcut dorr~nul Primar din 2008 plnB i n  201 1, a initiat realizarea 
PUG-ului 2010-2020? Dac5 nu, vB rog frumos sB i l  htrebati. i n  
plus, PUG-ul va reface reglementarile pentru zonele protejate, 
spunea domnul Arhitect-Sef. Domnul Achitect-Sef este vocea 
domnului Primar. Citez: abordarea proiectului a fost deficitari la 
proiectul Uranus, diametrala Uranus, spune domnul Arhitect-Sef. 
incB de la lansare de acum cltiva ani. Degi s-au parcurs etape 
precum declararea utilititilor publice sau pxpropriere, pregetirea 
din punct de vedere al documentatiilor d e  urbanism, atentie, 
domnilor consilieri, a fost neglijati. Aga se int8mplB gi 'cu 
Strgpungerea Ciurel. Documentele nu sunt ,in regulB gi voi veni cu 
dovezi. Domnul consilier Victor Stan pe cqre i l  admir din punctul 
de vedere al combativitstii sustine legalitgtea gi acesta este un 
lucru foarte bun. Domnule ,)lieto B propun sB mergeti i n  
aceeaqi direc UZ-urile. De asemenea, 
domnul consil a spus cB aprobB orice 



PUZ. Eu cred c3 din punctul de vedere al nui consilier trebuie sa t' cantBreasc3 foarte bine. !mi cer scuze, vroiani doar sB subliniez. 
Vin cu propuneri pentru PUZ, sunt un ced~tean 8i vreau gi eu sB 
vin cu un pic de bine pentru cetsteni. Bucu~egtiul trebuie sa devine 
o zon6 metropolitani. Exist3 la marginea Bucuregtiului tot felul de 
orage, de comune care se dezvolta, andrhic fa!B de Bucure~ti. 
Merg PUG-uri separate, asincrone. A ~ A  cum a fost comuna 
Baneasa.. . 

Domnul pre~edinte de ~edint8 Murg da~ in  
Domnule Rausse, vG rog frumos.. . 

Domnul Rausse Victor 
in concluzie, am vrea sa se fac l  alest PUG pentru 2010- 

2020, referitor la punctul de la punctul 4 de pe ordinea de zi 9i sa 
nu se tergiverseze situatia. Asta era rugamintea mea. La al doilea 
punct, dacB imi permiteti, este vorba de prpiectul Ciurel A l l  de ce 
este regim de urge@? Am intrebat Priniiiria Capitalei gi nu am 
primit nici un rBspuns. Regimul de urgentd necesits nigte atribuiri 
speciale, calamitate 9.a.m.d. De asemenea, am prezentat data 
trecutii obiectivul PUZ-ului. i n  obiectivul PUZ-ului nu apare 
utilitatea public& DacS cititi pe Internet qbiectivul PUZ-ului veti 
vedea cB se vor construi blocuri, birourj, griidinite gi cimitire. 
Acesta este obiectivul PUZ-ului Ciurel. V;a rog s6 v3 uitati pe 
documentatia PMB. Dezavantajele proidctului: congestionarea 
Splaiului lndependentei nu prezints utilitate publica, nu poti 
descongestiona zona de sud-est a caphalei, Bulevardul luliu 
Maniu, cu un drum construit la nord-vest. De aceea nu poate 
exista un studiu de trafic, care nu este facut. Apa Nova, 
insecuritatea alimentar8, vB aduc aminte ca Apa Nova furnizeaza 
33% din apa potabil5 a Bucuregtiului, vorbysc de Apa Nova R o ~ u .  
Acest drum expres trece la citeva zeci d metri de rezervoarele 
Apa Nova. 

Domnul pre~edinte de sedintB Murq Chin 
Domnule Rausse, va rog frumos ... Sunt deja gase minute, 

vB rr~ultumesc. 

Domnul Rausse Victor I 





Domnul consilier Ion Stan 
Vroiam s i  i i  dau un rispuns distinsul~i domn. SB fiti sigur cB 

noi vom milita, toti consilierii de aici, ca icele PUZ-uri gi tot ce 
insearnns legalitatea lor, SZI le gi corr~batem intre noi p l n i  cSnd 
vom gasi solutia cea mai buns. E sus,lnut de municipalitate, g respectiv de Primirie, prelungirea termenului pentru PUG. 
Dezvoltarea unui orag, chiar gi metropolB, aga cum suns frumos 
este un model.. . nu gtiu dace ati fost in  Frarta.. . Parisul, pentru cB 
este sufocat din cauza densititii de cetZityni, s-a extins, undeva 
Tnspre Charnpigny, spre Arnoville de Gaulles, Sarselles, gi acolo 
merg metrourile, ficute de parizieni. Noi tr I? buie sa avem gri j i  ca 
Bucure~tiul s3 se dezvolte gi spre ... eu nu sunt de acord cu 
dumneavoastrg cB aveti ceva cu Virtutii, ip momentul c lnd pleci 
din Bucuregti sau c lnd intri i n  Bucuregti qln zona Militari este o 
tragedie din cauza aglomeratiei. Nu uitati c3 acum se lucreazii la 
RBzoare se face statia de metrou la suprafat8. Traficul de acolo 
este deviat, traficul din Drumul Taberei gi dlin Militari vine gatuit, gi 
atunci trebuie sB gisim, chiar dac i  nu he convine clteodatg, 
modul cum sunt prezentate de PrimBrie, anumite proiecte, s i  le 
vot8rn. Dezvoltarea inseanini gi responsab1ilitate1 gi a noastrs, gi a 
Primarului. 0 sB m i  uit cu atentie pe acesta'. Multumesc. 

I 

reprezints cetgtenii 
municipiului Bucur cetBtenii care au 

Domnul pre~edinte de SedintB Murg d i l in  
Multumesc. Dorr~nule consilier Stan, precizez cB votBm 

prelungire'a PUG-ului, pentru cB domnul Primar General, timp de 
trei ani ~i jumitate nu a fost capabil s i  v in i  cu PUG-ul. De aceea TI 
prelungim. Pe de a l t i  parte nu putem,( chiar dacg ... s i  nu 
apreciem implicare societgtii civile. Domnu 
pe nimeni. 

Rausse nu reprezintg 

Supun la vot urmitorul punct de pe ordinea de zi, proiectul 
de hotirire privind prelungirea valabilitsfii Planului Urbanistic 
General al Municipiului Buci~regti, aprobat prin HCGMB 
nr.26912000. I 

Cine este pentru? majoritate de votu i, Tmpotrivi? 0 voturi 
abtineri? 0 voturi 

Domnigoara Tapardel, aveti cuvantul. 
Acest proiect de hotir lre a fost adoptat. 

I 



probleme sociale nu este de acord cu str te ia energetics pi nici if !' cu concesionarea RADET-ului, ceea ce ar I nsemna privatizarea 
RADET-ului pi avem modelul Apa Nova pi1 Luxten care gtim cB au 
fost nigte business-uri din care au avut de qagtigat doar cei care le- 
au preluat gi nu cetitenii municipiului gucurepti, dovads fiind 
majorarea tarifului Apa Nova la a p i  de peste zece ori, ca atare nu 
suntem de acord cu privatizarea RADET-blui, o a l t i  prevedere a 
strategiei energetice, precum pi a proi~ectului de concesiune 
prevede eliminarea subventiei pentru cetkiteni ~i nu suntem de 
acord. htr-adevlr, se spune CZI se va acorda pe criterii sociale. Din 
pBcate, majoritatea cetstenilor municipiului Bucuregti, peste 80% 
din cetstenii municipiului Bucurepti nu igi dot permite s i  pliteascs 
pretul integral al gigacaloriei. Deci este necesar ca aceastZi 
subventie sa existe i n  continuare. Ca atdre, grupul PSD, pentru 
interesul cet8!enilor, se va abtine de la vota,rea acestor proiecte. 

Domnul presedinte de sedints M u r ~  G l i n  
Multumesc. Domnule consilier Nedel u, aveti cuvantul. 

Domnul consilier Nedelcu Costel I 
Stimati colegi, eu personal ag vreq sa avem o strategie 

energetics & municipiului Bucurepti, care sH mai preia.. . datorits 
csreia sZi mai prelusm o parte din povard care apasH pe umerii 
bucureqtenilor i n  ceea ce privepte c3ldura $i apa caldi. Dar citind 
proiectul de astszi, am cateva intrebiri: sunt consilieri generali i n  
Comitetul Municipal al Energiei? Ag dori pbnctul lor de vedere cu 
privire la discutiile care au fost in  Comitetul Municipal al Energiei, 
observatiile respective pentru care.. . numai putin, suntem cu totii 
aici, nu e vorba numai de PDL, PSD g.,a.m.d., este vorba de 
Consiliul General caruia i se solicits s i  voteze aceasti strategie i n  
urma unui studiu i n  trei etape fscut de firma danezs respectivs. $i 
dac3 sunt observatii pi ne sunt imputabile, atunci nai trebuie s i  
ascuIt3m pi partea ,,vatsmata". Deci Comitetul M~~nicipal al 
Energiei . . . care au fost intrebiirile, obseda!iile respective, ca s3 
gtim de ce? Pentru c i  pi noi la randul nostru, Consiliul General, SZI 
ne pronuntim in  cauzs. Daci  suntem da, dac i  suntem nu gi 
pentru ce? Aga solicit3 gi domnul Primar General. Mi se pare 
firesc, pentru CZI eu am citit aici pi la un moment dat, e o expresie 
care pe mine m-a derutat. Se spune apa: pentru c21 nu au fost 
insugite de consultan.[i observatiile gr~~pului  de minti iluminate. 

re sunt observatiile lor? Vreau 
tam,, pentru c i  nu ptiu ... le 
care este explicatia. Avem 

I 



Domnul presedinte de sedinta Murq a i l in  
Va multumesc. 

consilieri care ne pot da, acum pentru 13 suntem 7n Consiliul 
General. Sunt colegi care ne pot explica? De ce, din moment ce ii 
avem acolo? Mergem toti i n  comisie? ~o+nu le  coleg, nu ag vrea 
sB m3 pomenesc mline-poimiine c3 cinyva, pentru intentiile lui 
obscure ne aduce un jaf de crematoriu Tn centrul Bucuregtiului sau 
unde vrea el s8 'i'l aduca. Si nu gtiu ce afaceri vor s5 fac3 cu 
degeurile menajere in  Bucuregti. Eu nu a A fost niciodat3 anuntat 
c3 se discut3 undeva aceasta strategie. V3 rog, dac3 sunteti 

Domnul consilier Gif-Deac loan 
Vreau s3 va anunt cii grupul PNG nu 

de hot3rare. 

Trecem la urm3torul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
(‘- hotiirbre pentru aprobarea studiului de oportunitate privind 

delegarea gestiunii serviciului public de alimentare cu energie 
termici din Municipiul Bucuregti. 

Cine este pentru? 6 voturi, Tmpotrivg? 4 voturi (Capota B., 
Raileanu M., G8f-Deac I., R3doi S.) abtineri? majoritate de 
votu ri. I ' 

Acest proiect de hot5rlre nu a fost adbptat. 

membrii in  vreo coniisie, explicati Consiliul+i General de ce. De ce 
nu votam sau de ce votam? Ca s3 avem gi noi motivatia 
respectivi. 

va vota acest proiect 

Domnul presedinte de sedinta Murq &in 
Supun la vot urm3torul punct de pe ordinea de zi, proiectul 

Trecem la urm8torul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
hotGr3re pentru modificarea HotGririii CGMB nr.33912009 
privind Pnfiinfarea Autoritgfii Municipale de Reglementare a 

statutului, 
de functii qi 

executiv ale 
acestei 

de hotirgre privind aprobarea Studiului ,,Strategia Energetics 
a Municipiului Bucuregti". 

Cine este pentru? O voturi, impotrika? O voturi abtineri? 
majoritate de voturi 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 



Cine este pentru? 14 voturi, impoatril/i? 2 voturi (Bidulescu 
A., Riileanu M.) abtineri? majoritate de yoturi. 

Acest proiect de hot8rGre nu a fost adoptat. 
I 
I 

Trecem la urmBtorul zi, proiectul de 
hotarere pentru aprobarea al Municipiului 
Bucuregti privind dezvoltarea sociale In perioada 
201 1-201 6. 

Cine este pentru? 14 voturi, 1 vot ( RBileanu M.) 
abtineri? 25 de voturi (Bicaintan B., Cosma R., Chirig 
M., Cruceanu E., Deaconescu C., Din i D., GGf - Deac I., d; Gorodea T., llie P., lvagcu T., Mihailovici \(., Murg C., Neagu M., 

C 
Nemeg C., Pirvu C., Pop R., Popa G., Trioteasa D.. RBdoi S.. 
Rogeti G., Tica H., Toma V., VlBdan F., V o i ~ u  M.). 

Acest proiect de hot8rire nu a fost ad,optat. 

Trecem la urrnitorul punct de pe orda/nea de r i  proiectul de 
hotardre privind aprobarea metodologiei de functionare a 
Complexului de servicii integrate pentru adulti al Municipiului 
Bucure~ti - Sf. loan. 

Doamna consilier Sitaru, aveti cuvlntul. 
I 

Doamna consilier Sitaru Janina I 
Ag vrea sB gtiu dac8 este cineva ' in sale de la Directia L Generals de Asistenti Sociali. Pentru c21 , m s i  ridic o problems 

de oportunitate. UrmBtoarele puncte de Re ordinea sunt puncte 
care {in de asistenta sociali. Toti suntem de acord c8 ele sunt 

C necesare. Dat totodati, am sB ridic o problem8 de legalitate. 
Aceste proiecte au fost depuse astizi. C? ceteva ore inainte de 
qedinti. Or, dup i  cum bine gtiti, noi ne intrur~im i n  9edintele de 
specialitate. Dumnealor, de luni bune de zile nugi  mai depun 
proiectele declt  i n  ziua gedintei, iar un asemenea lucru nu este 
normal. Proiectele respective nu au avizul comisiei juridice, deci 
conform Regulamentului nostru de orgadizare interioara nu ar 
trebui sB intre pe ordinea de zi. Tot t i ~ p u l  le depun i n  ziua 
9edintei. Nu avem timp sa le consultim. Nu putem s i  le vot8m 
f2rS s i  le gtim. 

Domnul pre~edinte de sedint8 Mura dalin 
pe ordinea de zi, proiectul 

de hotirere privind dologiei de functionare a 

"* * " -  



Trecem la 
hotirPre pentru 
nr.20312007 privind participarea Bucuregti la 
ECAD (European Cities Against Drugs). 

C Cine este pentru? majoritate 1 vot 
(Rsileanu M.) abtineri? 1 

Acest proiect de 

Complexului de servicii integrate pentru 
Bucure~t i  - Sf. loan. 

adulti al Municipiului 

Trecem la urmatorul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
hot5rPre privind imputernicirea ~ons i l iu lu i  Local al Sectorului 
6 de a hot4ri cu privire la cooperarea, prin Directia General5 
de Asistent6 Social6 gi Protecfia Copilului Sector 6, cu 
Parohia Ortodoxi Sf. Andrei. 1 

I 
Cine este pentru? majoritate de voturi, TmpotrivB? 0 voturi 

Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotrivs? 2 voturi (BBdulescu 
A., RBileanu M.) abtineri? 24 de voturi ( ~ I c ~ i n t a n  G., Capots B., 
Cosma R., Chirig M., Cruceanu E., Deaconescu C., Din& D., G i f  - 
Deac I., Gorodea T., llie P., l v a ~ c u  T., ~ihai lovici  V., Murg C., 
Neagu M., Nemeg C., Pirvu C., Pop R., Pops G., Prioteasa D., 
RBdoi S., Tica H., Toma V., Vlidan F., Voicu M.). 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmitorul punct de pe ordikea de zi, proiectul de 
hotirPre privind aprobarea contractuluil de inchiriere a unui 
imobil de c i t re Directia General4 de 1 Asistenti Social i  a 
Municipiului Bucuregti i n  vederea dezvoltirii unor servicii 
sociale pentru adulti gi copii, inclusiv a unor centre de 
ingrijire gi educatie timpurie pentru copii 0-3 ani, Pn cadrul 
proiectului finantat prin Programul Operational Sectorial 
Dezvoltarea Resurselor Umane ,,Mai multe centre de ingrijire 
pentru copilul tgu, mai multe oportunitifi de angajare pentru 
tine". 

Cine este pentru? 10 voturi, impotrivs? 
majoritate de voturi. 

0 voturi, abtineri? 

Acest proiect de hotBrire nu a fost adbptat. 
Proiectul de la punctul 1 1 de pe ordidea de zi lipsegte, I-am 

citit astazi sau ieri c ind a fost pus pe site, lipsegte. 



Trecem la urmatorul punct de pe ordhea de zi, proiectul de 
hot5rGre privind reducerea num5rului total de posturi pentru 
unitatea administrativ-teritorial5 - ~ u n i c i ~ i u l  Bucuregti. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hot i r i re a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct de pe ord 
hot5riire privind aprobarea Acordului 

Trecem la urmStorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hot5rGre privind aprobarea Planului de ocupare a funcf iilor 
publice din Primaria Municipiului Bucuregti pentru anul 2012. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

nea de zi, proiectul de 
de Asociere Pncheiat 

Trecem la urn+li%torul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotirsre privind aprobarea Planului de ocupare a functiilor 
publice din cadrul Directiei Generale de Politie Local5 ~i 
Control a Municipiului Bucure~ti  pentru pnul 201 2. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotrivi? 1 vot 
(G3f-Deac I .), abtineri? 0 voturi. I 

Acest proiect de hotarlre a fost adoplat. 
I 
I 

Trecem la urmitorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotiirsre privind aprobarea Planului de ocupare a functiilor 
publice din cadru iei ~ e n e k l e  de Evident5 a 
Persoanelor a M ti pentru anul 2012. 

intre Directia General5 de Asistent5 gociala a Municipiului 
Bucu reqti gi Asociafia Ananda Marga U~iiversal Relief Team 
(AMURT) i n  vederea implementirii proiectului ,,Centrul 
multifunctional de tranzitie pentru persoane aflate i n  situatii 
de urgentii ~i tineri f i r5  ad5post cu vsrsfa intre 18-26 ani". 

Cine este pentru? 16 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 
26 de voturi (Biciiintan G., Biidulescu A.,I Capoti  B., Cosma R., 
Chirig M., Cruceanu E., Deaconescu C., Dinci D., G i f  - Deac I., 
Gorodea T., llie P., lvagcu T., Mihailovici q., Murg C., Neagu M., 
Neme9 C., Pirvu C., Pop R., Popa G., Prioteasa D., Ridoi S., 

I= 
Rogeti G., Tica H., Tonia V., Vliidan F., Vo 1 cu M.). 

Acest proiect de hot i r l re nu a fost adoptat. 



Trecem la urmiitorul punct de pe ordipea de zi, proiectul de 
hotirare privind aprobarea structurilor organizatorice ale 
unor spitale aflate in administrarea Administrafiei Spitalelor gi 
Serviciilor Medicale Bucuregti. 

Cine este pentru? majoritate de votu-i, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. I 

Acest proiect de hotsrire a fost adoptat. 
I 

Cine este pentru? majoritate de votu-i, 
a btineri? 0 votul-i. 

Acest proiect de hotariire a fost adoptat. 

Tmpotriva? 0 voturi, 

Domnul Stan Euaen 1 
Doamnelor qi domnilor consilieri, kolicit aprobarea unei 

Trecem la urmiitorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotergre privind aprobarea ~lanul4i  Urbanistic Zonal 

C Penetrafie Splaiul lndependenfei - iurel - Autostrada 
Bucureqti - Pitegti. r 

Cine este pentru? 7 voturi, TmpotrivG? 0 voturi, abtineri? 

constructii formate din dous apartamente i n  curtea proprietiitii 
mele 3i surorii mele. Casa On care locuiesc este din 1910 donatii 
de bur~icul si este Tntr-o stare de degradare avansatii. Am Tnaintat 
o expertizii a unui expert autorizat, cii laprimul cutremur exist3 
pericolul prsbuqirii. Nu am unde sii locuiesc in  cazul Tn care se 
produce acest cutremur. Solicit aceasta constructie. Sunt douii 
apartamente in  fundul cuqii mele. 1 

i 

majoritate de voturi. 
Acest proiect de hotiiriire nu a fost adbptat. 

Treceni la urmiitorul punct de pe ordijlea de zi, proiectul de 
hotBr5re privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. 
Nicolae Tonitza nr.7-9, Str. FrancezB nr.26, Splaiul 
Independentei, sector 3. i 

Cine este pentru? 5 voturi, impotrivh? 0 voturi, abtineri? 
majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarire nu a fost adloptat. 
inainte de punctul 21 de pe ordinea de zi avem o luare de 

cuvint. 
I 



Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Murg Cil in 
Trecem la urmitorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 

hotgriire privind aprobarea Planului ~rbbnis t ic  de Detaliu Str. 
Mircea Vulcanescu nr.43, sector I. I 

Cine este pentru? majoritate de impotrivi? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotardre a fost 

Trecem la urmi4torul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
hotiriire privind aprobarea Planului Uqbanistic Zonal - Str. 
Ghetarilor nr.19-21, sector 1. 

Cine este pentru? 31 de voturi, impotrivi? 0 voturi, i abtineri? 8 voturi (Anton M., Draghici A.,( Nedelcu C., Popa M., 
Popescu A., Sitaru J., Tapardel A., Zidaresgu I.) 

Acest proiect de hotsrire a fost adoptat. 
I 
I 

Trecem la urmitorul punct de pe ordiLea de zi, proiectul de 
hotsrire privind aprobarea Planului Yrbanistic Zonal -Str. 
Udricani nr. 14 - str. luliu Barasch nr. Ili sector 3. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordi'nea de zi, proiectul de 
hotgrire privind aprobarea Planului vrbanistic Zonal 30s. 
Alexandriei nr. 122B, sector 5. I 

I Cine este pentru? 32 de voturi, I Tmpotriv5? 0 voturi, 
i abtineri? 3 voturi (Piduraru A., Popa M., Zidirescu I.) 

Acest proiect de hotirsre a fost adopt'at. 
I 

Cine este pentru? 31 de voturi, 
abatineri? 8 voturi (Anton M., Drighici A., 

Trecem la urmitorul punct de pe ordi'nea de zi, proiectul de 
hotgriire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. 
Diligenfei nr. 17, sector 3. 

Cine este pentru? majoritate de votdri, impotrivi? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 1 

Acest proiect de hotirare a fost adop 

Trecem la urm5torul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotgriire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 
Centrul pentru Arte1s.S sector 1. 

Cine este penbd? 0 voturi, abtineri? 
CapotS B., Cosma R., 

I 

Tmpotrivi? 0 voturi, 
Nedelcu C., Popa M., 

~obescu  A., Sitaru J., Tapardel A., Zidiresuu I.) 
Acest proiect de hotirsre a fost adopt t. i 



Chirig M., Cruceanu E., Deaconescu C., ~ i n c a  D., Gorodea T., llie 
P., l v a ~ c u  T., Mihailovici V., Murg C., ~ e a $ u  M., Nemeq C., PTrvu 
C., Pop R., Popa G., Prioteasa D., RGdoi 
Toma V., Vladan F., Voicu M.) 

Trecem la urmatorul punct de pe ordilrea de zi, proiectul de 
hotargre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. 

Trecem la urmGtorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotsrgre privind aprobarea Planului ~rjbanistic Zonal - Str. 
Badea Cgrtan nr. 69, sector 2. I 

Cine 'este pentru? 32 de voturi, Tmpotriv8? 0 voturi, 
abtineri? 8 voturi (Anton M., Driighici A., Nedelcu C., Popa M., 
~ c b e s c u  A., Sitaru J., Tapardel A., Ziderescy I.) 

Acest proiect de hotariire a fost adoptat. 

Trecem la urmgtorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotgrire privind aprobarea Planului urbanistic Zonal - B-dul 
Prirniverii nr. 47 

mpotriva? 1 vot (Murg 

S., Roqeti G., Tica H., 

Rota~ului nr. 14, sector 1. 
Cine este pentru? 1 vot (Dinca D.), 

abtineri? majoritate de voturi. 
Acest proiect de hotsrare nu a fost 

Trecem la urmatorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotiirsre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. 

Acest proiect de hotBrlre nu a fost adpptat. 

'impotrivi? 0 voturi, 

adoptat. 

Grigore Cerchez nr. 12, sector 1. 
Cine este pentru? 32 de voturi, 

abtineri? 8 voturi (Anton M., Draghici A., 
Tmpotriva? 0 voturi, 

Nedelcu C., Popa M., 
Popescu A., Sitaru J., Tapardel A., Zidiirescu I.) 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la urm3torul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hotgrire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. 
lnginerilor nr. 9, sector 2 

Cine este pentru? 32 de voturi, 
abtineri? 7 voturi (Anton M., Drgghici A., 
~ i t e r u  J., Tapardel A., Zidiirescu I .) 

Tmpotriva? 0 voturi, 
Nedelcu C., Popa M., 

Acest proiect de hotsrire a fost adoptat. 

i 



b Acest proiect de hotarare nu a fost ad ptat. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordirea de zi, proiectul de 
hot i r i re privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. 
George Cglinescu nr. 55-55A, sector 1. 

Cine este pentru? 1 vot (Dinca D.), Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotsrare nu a fost ad b ptat. 

Trecem la urmBtorul punct de pe ordinea de zi, proiectul de 
hot i r i re privind aprobarea Planului ~dbanistic Zonal - Str. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
hot i r i re privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - 90s. 
Gheorghe lonescu Sisetjti nr. 212, sectol 1 

Cine este pentru? 7 voturi, impotriv'? 0 voturi, abtineri? 
majoritate de voturi. f 

Acest proiect de hotarat-e nu a fost adoptat. 
I 

George Georgescu nr. 37-39, sector 4. 
Cine este pentru? 1 vot (Dinca D.), 

abtineri? majoritate de voturi. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordikea de z i  proiectul de 
hot i r i re privind aprobarea Planului urbanistic Zonal - Str. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordihea de zi, proiectul de 
hotgrire privind aprobarea Planului urbanistic Zonal - Str. 
Teiug nr. 257-277, sector 5 

Cine este pentru? 1 vot (DincB D.)/ impotriva? 0 voturi, 
abtineri? majoritate de voturi. 1 

Acest proiect de hotBrare nu a fost adoptat. 
I 

impotriva? 0 voturi, 

Petru Rareg nr. 5-9, sector 1. 
Cine este pentru? 1 vot (Dinca D.), 

abtineri? majoritate de voturi. 

Trecem la primul proiect de hot8r8rk de pe ordinea de zi 
suplimentara: proiectul de hoterere phvind imputernicirea 
Consiliului Local al ~ a C C ~ ~ l u . i , ; . 6  de a hot i r i  asilpra asocierii 

Acest proiect de hotgr3re nu a fost adbptat. 

Tmpotriva? 0 voturi, 

cu Asociatia proiectului 

Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. 



Cine este pentru? majoritate de votu i, OmpotrivB? 0 voturi, 
abtineri? 1 vot (Popa M.) 

Acest proiect de hot5rire a fost 

Domnul presedinte de sedint5 Murg ~ h l i n  
Trecem la urmZitorul punct de pe ordirjea de zi suplimentara, 

proiectul de hotfirire privind deserrrnarea reprezentantului 
C.G.M.B. in consiliul de conducere al ~utoritfitii Metropolitane 
de Transport Bucure~ti. 

V3 rog SZI facqi nominaliz5rile. 

Domnul consilier Scarlat Horia 
$titi cum este, domnule Pregedinte? 

iau adicii! 

Domnul consilier Deaconescu ~ r i s t i n d ~  
11 propun pe domnul consilier Horatiu Tica din partea PDL. 

I 

Este ham gi miau, irni 

I 

Domnul pre~edinte de sedintg Murg C'alin 
Grupul PDL il propune pe domnul Horatiu Tica, mai sunt gi 

alte propuneri? Domnule Rizoiu, oricare dintre noi poate sB face 
parte din aceast3 comisie. 

Deocamdata nu. S-a schimbat casleta? Mai sunt si alte 
propuneri? Nu mai sunt. Mai-este o propunere? 

I 
Domnul consilier Poterasu Cornel constantin 
Vii rog s5 nu imi influentali propunerea. Grupul PNL II 

propune pe colegul nostru Gabriel Tinase. I 
( I 

Domnul presedinte de sedint5 Murg Galin 
Exist5 douB propuneri, domnul Gagriel TBnase gi domnul 

Horatiu Tica pentru reprezentantul Consiliului General On cadrul 
~onsil iului de conducere al AutoritHtii ~etropolitane de Transport 
Bucuresti. I 

VZI rog sG faceti buletinele de voti. Propun, Comisia de 
validare s~ fie una gi adeeagi cu Comisia d+ numarat-e. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

I 

I 
Se bareaza cu o linie candidatul pe care nu TI dorili. 
La gedinta de indata, puteii s5 i l  propuneti. Vii rog sG irni 

ru gedinta de TndatG? 



Domnul consilier Rizoiu Mircea 
Domnul pregedinte s-a terminat qedi ta? Vreau sa vB spun 

ceva. VS zic tuturor, La Multi Ani! n 

Doamna Mihailovici Virginia 
Proces-verbal incheiat astizi 20.12.201 1, privind 

desernnarea reprezentantului C.G.M.B. in  Consiliul de conducere 
al Autoritatii Metropolitane de Transport ~ucuregti. 

S-au exprimat un numar total de 42 d'e voturi din care: voturi 
anulate: 0. 

Pentru domnul Tica Horatiu 28 votu i pentru, impotriva 14 
voturi. 

I 
I 

Pentru domnul Tinase Gabriel 14 $oturi pentru, irnpotrivg 
28 voturi. I 

Se declari ales ca reprezentant C.G.M.B. i n  Consiliul de 
conducere al Autoritatii Metropolitane de Transport Bucuregti, < domnul Tica Horatiu. 

Domnul presedinte de sedinti Murg ch in  
V6 multumim domnule Rizoiu, gBnd la gBnd cu bucurie. SB 

Domnul ~resedinte de sedinta Murg C'ilin 
Supun la vot proiectul de hotgrgre privind desemnarea 

reprezentantului C.G.M.B. in Consiliul de conducere al 
Autoritgtii Metropolitane de Transport Bucuregti. 

Art. I Se desemneazs domnul Tica Hora,tiu ca reprezentant 
C.G.M.B. in  Consiliul de conducere al ~utbritati i  Metropolitane de 
Transport Bucure$ti, i 

Art.2 Persoana desernnata la art. I/ qi directiile din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului beneral vor aduce la 

ri, inipotrivi? 0 voturi, -- 

aveti un an bbn cu sanatate gi fericire. 
Cu aceasta declar inchisi gedinta .. . .. 

inti3i. 
. .nu, nu s i  voteze mai 

Avem 26 de semnaturi, deci ~edipta de indate a fost 
convocata. Nu putem s i  o deschidem p8nB nu o inchidem pe 
aceasta. S-a terminat votul? 

Rog Comisia de numirare sa vina in  
pre9edinta Comisiei de numirare 9i validare 
votului. 

camera aliturata. Rog 
s6 citeasca rezultatul 



Domnul Horatiu Tica a fost desdmnat i n  Consiliul de 
administratie al AutoritBtii Metropolitane de ?ransport Bucure~ti. 

Declar inchise Iucri9rile ~edintei brdinare a Consiliului 
General al Municipiului Bucure~ti din data db 20.12.201 1. 

Sedinla s-a Tncheiat la ora 16.50. 

lntocmit 
Vasilescu F. 
Titirigcg G. 




